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PROTOKÓŁ  N r  XV  

z sesji Rady Gminy w dniu 21 lutego 2008r. 
pod przewodnictwem Pana Marka Waleckiego – Przewodniczącego R.G. 

 
Stan Rady – 15 osób 
Obecnych – 13 osób 
 
Nieobecnych usprawiedliwionych -  - 
Nieobecnych nieusprawiedliwionych – 2 osoby: 
1. Pan Tomasz Szczęśniak 
2. Pan Krzysztof Walas 
 
W sesji uczestniczyli z gminy: 
 
1. Pan Krzysztof  Miklaszewski - Wójt Gminy 
2. Pani Kinga Łoniewska  - Sekretarz Gminy 
3. Pan Arkadiusz Czyżewski  - Radca Prawny 
4. Pani Katarzyna Korzeń  - Kier. GOPS 
 
Kierownicy jednostek organizacyjnych: 
 
7. Pani Danuta Grzegorczyk  - Dyr. GBP w Cegłowie 
8. Pani Beata Walas   - Dyr. Zespołu Szkol. w Cegłowie 
9. Pani Anna Stelmaszczyk  - Dyr. Szkoły Podst. w Podcierniu 
10. Pan Zygmunt Boruta  - Dyr. Szkoły Podst. w Wiciejowie 
11. Pani Jadwiga Rybińska  - Dyr. Zespołu Szkol. w Piasecznie 
12. Pani Jadwiga Kaczorek  - Przew. G.K.R.P.A. w Cegłowie 
oraz sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Ad. pkt. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Walecki dokonał otwarcia XV zwyczajnej 
sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy – witam Państwa Radnych, Pana Wójta, Panią Sekretarz, 
Panią Skarbnik, Pana Mecenasa, Panie i Panów sołtysów , Kierowników jednostek 
organizacyjnych, przedstawicieli mediów – Pana Stosia z „Nowego Dzwonu” , Pana 
Zwierzyńskiego z „Co słychać”i Pana Karpińskiego z „Życia Siedleckiego” oraz 
mieszkańców. 
 
Ad. pkt. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy  -  proponowany porządek obrad jest następujący: 
 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XV zwyczajnej  sesji Rady Gminy. 
4.  Informacja Wójta na temat realizacji  bieżących zadań gminnych . 
5. Informacja o pracach Komisji Rady Gminy między sesjami. 
6. Przyjęcie sprawozdania  z działalności ZGK za 2007 rok. 
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7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie 
za 2007r. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności SP ZOZ w Cegłowie za 2007 r.  
9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii  za 2007 rok. 
10. Sprawozdanie z działalności GOPS za 2007 r. 
11. Sprawozdanie z działalności Zarządu Mazowieckiej Izby Rolniczej i bieżących 

działań MIR. 
12. Przedłożenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 
Alkoholowych i Narkomanii  
- zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli , 
- zmiany wartości punktu przyjętej jako podstawa do ustalenia wynagrodzenia dla 
pracowników jednostek organizacyjnych gminy, 
- przystąpienia gminy Cegłów do Stowarzyszenia „Kapitał – Praca – Rozwój”. 

13. Interpelacje i zapytania. 
14. Sprawy bieżące. 
15. Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
16. Zamknięcie obrad. 

 
Kto z państwa radnych chciałby złożyć wniosek co do porządku obrad? 
Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania nad przyjęciem porządkiem 
obrad.  
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad – proszę o podniesienie ręki do 
góry. Dziękuję. Jednogłośnie przyjęto proponowany porządek obrad. 
W chwili rozpoczęcia na sesji jest obecnych 12 radnych co stanowi 80 % składu Rady Gminy. 
Stwierdzam, że sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
Ad. pkt. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy – informuję, że na stole prezydialnym jest wyłożony protokół 
z XIV sesji. Kto z państwa radnych nie miał możliwości zapoznać się wcześniej, będzie mógł 
to uczynić w czasie przerwy. 
 
Ad. pkt. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy - przechodzimy do punktu 4 porządku obrad – Informacja 
Pana Wójta na temat realizacji bieżących zadań gminnych . 
Wójt Gminy – Pan Krzysztof Miklaszewski  - proszę państwa, jest taka bardzo pozytywna 
informacja odnośnie uruchomienia programu PROW . Są to informacje pochodzące z 
Ministerstwa Rolnictwa i tak jak jest widoczne / na planszy ekranu / ruszy nabór wniosków 
na początku drugiego kwartału. Jest to w pierwszej kolejności : Odnowa i Rozwój Wsi a to co 
nas najbardziej interesuje czyli podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej czyli 
kanalizacja , która też jest planowana w drugim kwartale więc informacje, że jakoby to w tym 
roku nie ruszyło są troszeczkę przesadzone. Również w II kwartale ma ruszyć konkurs na 
lokalne grupy działania. Tak jak już państwu wspominałem zawiązuje się lokalna grupa 
działania w powiecie mińskim ale idzie to bardzo opieszale bo gmina Siennica wyłoniła 
wśród swoich mieszkańców dwóch ludzi, którzy mają kierować tym programem ale na dzień 
dzisiejszy jest to jeszcze w powijakach , więc być może gdyby to w mińskim powiecie nie 
ruszyło to mija propozycja będzie taka, żeby  przyłączyć się do powiatu siedleckiego. 
Prawdopodobnie zrobią to Mrozy i zrobi to Latowicz, więc zobaczymy jak będzie szło 
stworzenie lokalnego działania  na terenie powiatu mińskiego. 



 3 

Jeśli ktoś z państwa chce przeczytać to proszę bardzo, są to moim zdaniem bardzo 
optymistyczne informacje ale jedno i drugie zadanie RPO jest planowane na drugi kwartał.  
Jest to publikacja z tego tygodnia. Sprawa EOG – jeżeli przeczytamy teraz obszary działania 
Mechanizmu Norweskiego – to jak widać nie ma w ogóle działań twardych. Wszystkie 
działania są działaniami miękkimi, czyli to co nas interesuje ochrona środowiska ze 
szczególnym uwzględnieniem wzmocnienia zdolności administracyjnych a poniżej trzeciego 
naboru wniosków wykluczone będą w ramach ochrona środowiska w tym ochrona 
środowiska wiejskiego czyli nie ma w ogóle naboru na działania twarde w Mechaniźmie 
Norweskim czyli ten temat powinien być w tym momencie odpuszczony. 
Odnośnie bieżących działań – jak wiecie państwo planowaliśmy złożenie łącznie siedmiu 
wniosków do różnych instytucji zarządzających. W Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
powtarzamy wniosek  na drogę gminną – Wiciejów od drogi powiatowej  do przejazdu 
kolejowego . Wniosek został złożony,  nie ma jeszcze wyników naboru. Drugi wniosek na 
remont budynku przy rondzie z przeznaczeniem na Dom Kultury został złożony do 
Ministerstwa Kultury. Termin rozpatrywania wniosku Ministerstwo określa na okres dwóch 
miesięcy i działania w pięciu Komponentach Programu Wsparcia Urzędu Marszałkowskiego 
w kolejności: 
- pierwsze – ulica Sportowa w Cegłowie – wniosek został złożony, 
- druga rzecz – wodociągowanie / Mienia Wygwizdów, Cegłów ulica Willowa końcówka i 

Woźbiń /, 
- trzecie działanie – uzupełnienie bieżni w Cegłowie mączką ceglaną, 
- czwarte w komponencie E była droga / mam bardzo duże wątpliwości czy to działanie 

nam się uda zrealizować albowiem jest tam takie dość karkołomne łączenie 
ponadlokalnych działań z ochroną środowiska / jest to droga gminna od rozjazdu drogi 
biegnącej w kierunku DPS Jedlina w Mieni . 

- piąte działanie ostatnie w oświacie gdzie finansowanie jest niestety najniższe 50 % - jest 
to budowa sali nad łącznikiem do sali gimnastycznej w Zespole Szkolnym w Cegłowie . 

Jest to w sumie siedem wniosków i wszystkie działania zostały złożone, o ile wiem to 
Departament Rolnictwa Urzędu Marszałkowskiego jeszcze w tym tygodniu prześle swoje 
listy rankingowe do Zarządu aby w tym tygodniu rozpatrzyć. Spotkanie w Podcierniu, które 
było zwieńczeniem wysiłku panów radnych i kadry pedagogicznej  z Podciernia czyli 
tygodniowe rozgrywki sportowe w wielu dziedzinach  na zakończenie których był Dyrektor 
Departamentu Kultury i Sportu  w Urzędzie Marszałkowskim i też mówił, że w najbliższych 
dniach ukażą się wytyczne do naboru wniosków w programie boisk w każdej gminie. 
Jest to sprawa najbliższych dni i czy my w to wejdziemy czy nie ale może warto dla 
niektórych miejscowości poza Cegłowem wejść ale zobaczymy jakie będą kryteria, jakie będą 
poziomy finansowania , jak dla nas będzie to korzystne. 
To tyle jeśli chodzi o nabór wniosków. Ze spraw bieżących – proszę państwa zwrócił się do 
mnie mężczyzna / nie mieszkaniec Cegłowa / z propozycją wydzierżawienia placu gminnego 
na wysokości pawilonów przy ulicy Piłsudskiego. Jego zamysłem jest to aby tam w głębi tego 
placu postawić  gotowy segment, czy gotowy budynek z przeznaczeniem na małą 
gastronomię o charakterze orientalnym , czyli picca na wynos , kebab, jakieś drobne potrawy 
orientalne. Sprawa ta może być dla Cegłowa atrakcyjna  ale może też budzić kontrowersje i 
już przedstawiłem ten problem na Komisji Oświaty i  myślę, że po kilku dniach jakieś 
stanowisko Komisja Oświaty wypracuje.  
Janusz Adamiak – Panie Wójcie to trzeba by było postawić tam pawilon dla policji.  
Wójt – ja uważam, że nie bo podam przykład Mrozów – gdzie powstała taka analogiczna 
picceria , gdzie popyt i zainteresowanie jest bardzo duże a jest całkowity spokój  tak, że nie 
patrzmy na to całkiem  czarno . Na dzień dzisiejszy jest to tylko taka informacja, bo żadnej 
umowy jeszcze nie  podpisałem, więc uważam że opinia będzie wiążąca i da mi możliwość 
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podpisania tej umowy . To chyba na tyle jeśli chodzi o takie drobne bieżące sprawy chyba, że 
są jakieś pytania. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu Wójtowi, czy ktoś z państwa radnych  ma 
pytania do Pana Wójta?  
Nie widzę. Dziękuję. 
 
Ad. pkt. 5.  
Przewodniczący Rady Gminy - Przechodzimy do kolejnego punktu – Informacja o pracach 
komisji Rady Gminy między sesjami. 
Proszę Przewodniczący Komisji Finansów. 
Pan Marcin Uchman – Przewodniczący Komisji Finansów i Funduszy Unijnych – 
Komisja Finansów i Pozyskiwania Funduszy Unijnych zbierała się w okresie 
międzysesyjnym dwukrotnie.  
Pierwsze posiedzenie odbyła w dniu 22.01.2008 r. Na tym posiedzeniu została przedstawiona 
prezentacja dotycząca możliwości jakie daje udział gminy Cegłów w projekcie N@tobus . 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o zgłoszenie gminy Cegłów do udziału w projekcie 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji pod nazwą N@utobus . Ten projekt 
dotyczy przeprowadzenia bezpłatnych szkoleń dla mieszkańców gminy Cegłów i projekt ten 
jest zakrojony ogólnie na całe województwo mazowieckie. Udział w projekcie N@tobus jest 
skierowany do osób, które nie miały wcześniej kontaktu z internetem, mają niewystarczające 
umiejętności w zakresie obsługi komputerów i internetu oraz osób w każdym przedziale 
wiekowym i statusie społecznym. Z oferty bezpłatnych szkoleń będą mogły skorzystać 
gminne organizacje takie jak : KGW, jednostki OSP, jak również urzędnicy i radni gminni. 
Przeprowadzanie projektu na terenie naszej gminy – mam nadzieję -  pozwoli na aktywizację 
wspólnot lokalnych, rozwijanie umiejętności związanych z internetu, interaktywny i 
zintegrowany program pozwoli wzmocnić umiejętności społeczne poprzez lepszą 
komunikację i przełamywanie barier. 
Następnym punktem pierwszego posiedzenia Komisji była informacja Wójta w sprawie 
przygotowania gminy do pozyskania środków z Samorządowego Instrumentu Wsparcia. 
Wójt już wspominał o tym. Później pani Skarbnik przedstawiła stopień przygotowania planu 
budżetowego na 2008 rok. Ostatnim punktem posiedzenia było przyjęcie planu pracy Komisji 
na rok 2008 . Komisja złożyła również wniosek o dokonanie zmiany uchwały o opłacie 
śmieciowej uwzględniającej politykę proekologiczną oraz urealniającą koszty. Proponujemy 
tutaj na wniosek kolegów – Jacka Wąsowskiego i Darka Uchmana  opłatę za zbiórkę 
odpadów segregowanych niezależnie od danej ilości odpadów, która podlega zwiększeniu do 
300 % w przypadku braku segregacji. We wniosku tym prosimy o niezwłoczne podjęcie prac 
nad projektem uchwały i przedłożenie go na lutowe posiedzenie Komisji. Wiemy, że w 
międzyczasie radny – Dariusz Uchman przedłożył taki projekt zmian uchwały śmieciowej , 
teraz oczekujemy na projekt z urzędu i połączenie tych dwóch projektów da nam super 
uchwałę. Uzasadnienie do tego – to obecna uchwała nie uwzględnia obowiązujących zasad 
przeprowadzenia zbiórki oraz niedoszacowuje faktycznie ponoszonych kosztów przez gminę. 
Drugie posiedzenie , któremu miałem zaszczyt przewodniczyć Komisja Finansów odbyła 
wspólnie z pozostałymi Komisjami stałymi Rady Gminy. W trakcie  prawie ośmiogodzinnego 
maratonu Komisje szczegółowo przeanalizowały plan budżetu na rok 2008, przedstawiony 
przez panią Skarbnik. Komisje na wspólnym posiedzeniu zapoznały się z planem 
budżetowym. Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Wójta oraz Pani 
Skarbnik postanowiliśmy wnioskować o uwzględnienie następujących zmian: 
 
1. Uwzględnić budowę drogi na odcinku Kiczki – Dzielnik do 2010 r. 

Propozycję przegłosowano 14 głosami – za 
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2. Postanowiono też wykluczyć modernizację drogi Posiadały – Rososz, przy 7 głosach – za, 
6 głosach – przeciw, 1 głosie – wstrzymującym. Głosowało 14 radnych. 

3. Na wniosek radnego Dariusza Uchmana w planie wieloletnim prosimy o uwzględnienie 
zakupu samochodu bojowego dla OSP Pełczanka i zabezpieczenie kwoty 40 tys. zł w roku 
2009. Przegłosowano 13 – za , 1 – wstrzymujący. 

4. Tutaj na mój wniosek poparty przez radnego Grasiaka , prosimy o uwzględnienie zakupu 
samochodu bojowego dla OSP Podciernie i zabezpieczenie kwoty 40 tys. zł na ten cel na 
rok 2010. Stosunek osób :13 – za, 1 – wstrzymujący się. 

5. Kolejny wniosek to było uwzględnienie dobudowy oświetlenia do roku 2010 przez 
współfinansowanie z pozyskania środków z PROW-u – kilku brakujących lamp na Hucie 
Kuflewskiej. 

6. Uwzględnić dobudowę oświetlenia w Mieni Pełczańskiej – 3 lampy, oraz 1 lampa w  
Mieni przy drodze do torów Janowskich - wniosek Pana Jacka Lisieckiego. 

7. Dalej był wniosek radnego Szczęśniaka o uwzględnienie budowy linii energetycznej przy 
ulicy Leśnej w Cegłowie  oraz dokończenie doświetlenia przy Placu Anny Jagiellonki i 
też w perspektywie do 2010 roku. 
Był też złożony wniosek radnego Szczęśniaka o uwzględnienie budowy hali sportowej w 
Cegłowie do 2010 r. jednak wniosek ten upadł stosunkiem głosów 2do 4 a część radnych 
nie wzięła udziału w głosowaniu.  

 
Komisje odnośnie planu na rok 2008 złożyły następujące wnioski i propozycje: 
1. Dokonanie przesunięcia w Dziale 600 Rozdział 6001 § 417o wynagrodzenia osobowe – 

przesunięcie kwoty 15 .000 zł z przeznaczeniem na inwestycje w drogach gminnych. 
2. Propozycja przesunięcia kwoty 20.000 zł z §  427 do Rozdziału 92109  § 6050wydatki 

inwestycyjne z przeznaczeniem na ogrodzenie terenu świetlicy w Hucie Kuflewskiej i 
terenu w Wiciejowie.   

3. Rozszerzenie opisu w Dziale 926 § 6050 o zapis „ budowa miejsc rekreacyjno- 
sportowych w miejscowościach wiejskich. 

Komisje po dokładnym zapoznaniu się z planem budżetu na 2008 rok oraz 
możliwościami finansowania III etapu kanalizacji  postanowiły wnioskować do Rady Gminy 
aby w przypadku braku możliwości pozyskania środków zewnętrznych / PROW lub Fundusz 
Norweski / do 30.06.2008 r. poczynić starania w celu zaciągnięcia kredytu do kwoty 800 tys. 
zł / do pełnego kosztorysu / na rozpoczęcie III etapu kanalizacji, żeby nas ta kanalizacja 
ciągle nie blokowała. 
Komisje proszą Wysoką Radę o uwzględnienie powyższego wniosku przy podejmowaniu 
decyzji.  
Komisje szczegółowo przeanalizowały plan budżetu na 2008 rok przedstawiony przez Panią 
Skarbnik . Po wysłuchaniu wyjaśnień Pani Skarbnik i Pana Wójta oraz po wniesieniu 
propozycji dokonania zmian w poszczególnych działach rozdziałach i paragrafach  Komisje 
postanowiły pozytywnie zaopiniować plan budżetu na 2008 rok. Komisje proszą Wysoką 
Radę o uwzględnienie powyższej opinii przy podejmowaniu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu na 2008 rok. 
Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. 
Pani Maria Orzechowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej : 
Komisja w okresie między sesyjnym spotkała się jeden raz  w dniu 21.01.2008 r. Komisja 
Rewizyjna opracowała plan pracy komisji. Ponadto wypracowało dwa wnioski : 
- w sprawie wyjazdowych posiedzeń - / objazdowych /. 
- w sprawie propozycji do planu pracy Rady Gminy na 2008  rok. 
Wnioski w załączeniu.  
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Dziękuje bardzo. 
Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję. Przewodniczący Komisji Rolnictwa . 
Pan Jan Mistewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Bezpieczeństwa Publicznego, 
Ochrony Środowiska i Ochrony P/Pożarowej : 
Komisja opracowała plan pracy na 2008 rok i omawiane były sprawy różne, czyli budowa i 
poprawa dróg na terenie naszej gminy. Odbyliśmy też wspólne posiedzenie z Komisją 
Finansową, którą prowadził kolega radny – Marcin Uchman.  
Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję. Przewodnicząca Komisji Oświaty. 
 
Pani Teodora Wójcik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Socjalnych :   
Informacja o pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych w okresie między 
sesjami rady gminy: 
W dniu 14.01.2008r. odbyło się posiedzenie w sprawie : 
 
 
1. Opracowania planu pracy Komisji na 2008r.  
Uwzględniając zagadnienia niezrealizowane w 2007r. oraz propozycje członków Komisji 
opracowano plan pracy na 2008r./w załączeniu/. 
2. Analizy „Regulaminu płac i nagród w placówkach oświatowych prowadzonych przez 
gminę na 2008r.” 
Komisja przeanalizowała projekt regulaminu z udziałem Sekretarz Gminy- p. Kingi 
Łoniewskiej i zgodnie z sugestią przewodniczącej zaproponowała wprowadzenie zmian w 
nast. sposób: 
- Rozdział III, § 8 pkt4 - Komisja wnioskuje o zwiększenie dodatku za wychowawstwo: 
  . w klasie liczącej do 20 uczniów - 80 zł, 
  . w klasie od 21 do 25 uczniów – 90 zł, 
  . w klasie od 26 uczniów – 100 zł. 
W związku z coraz większą ilością obowiązków wychowawców oraz coraz trudniejszymi 
wychowawczo dziećmi i młodzieżą zaproponowana zmiana wydaje się zasadna. 
- Rozdział IV, §10 pkt 2 ppkt a) - Komisja wnioskuje o pozostawienie zapisu w brzmieniu z 
roku 2007, tak aby był zgodny z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z 
dn. 31.01.2005r. z późniejszymi zmianami i miał zapis: 
„za pracę w warunkach trudnych uznaje się też: 
a) prowadzenie zajęć dydaktycznych w szkołach nie będących specjalnymi, jeżeli w klasie 
jest przynajmniej jedno dziecko posiadające orzeczenie do kształcenia specjalnego”. 
- Rozdział VI, §12 - Komisja wnioskuje o dopisanie pkt. 9 o następującym brzmieniu: 
„ za pracę w dniu wolnym od pracy nauczyciel otrzymuje wynagrodzenie zgodnie z 
rozporządzeniem” /§10 rozp. nauczycielom, którzy w dniu wolnym od pracy realizują zajęcia 
dydaktyczne, wychowawcze lub opiekuńcze, a nie otrzymają za ten dzień innego dnia 
wolnego, przysługuje odrębne wynagrodzenie za każdą godzinę obliczane jak za godzinę 
ponadwymiarową/.  

- Rozdział VII, §14 pkt 1, ppkt a) – Komisja wnioskuje o dopisanie po słowach „Wójt Gminy 
z inicjatywy własnej” słów „lub radnych”, pkt 6 – Komisja wnioskuje o wykreślenie słów 
„danego obwodu szkolnego”. 
- Rozdział VII, §17 pkt 1.- Komisja wnioskuje o dopisanie po słowach „za zgodą wójta” słów 
„lub wójt”. 
Powyższe propozycje zostały zawarte we wniosku Komisji do Wójta Gminy oraz do państwa 
Radnych z prośbą o przychylenie się do nich. 
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3. Komisja informacyjnie została zapoznana przez Sekretarz Gminy z projektem uchwały w 
sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych. Po krótkiej dyskusji komisja 
zawnioskowała o doprecyzowanie zapisów niniejszej uchwały, z którą zapozna się na 
następnym posiedzeniu. 
4. W sprawach różnych poproszono Skarbnik Gminy o wyjaśnienie rozbieżności dotyczących  
projektu uchwały Rady Gminy z dn.20.12.2007r. dokonującej zmian w budżecie Gminy 
Cegłów na 2007r. przedstawionej Radzie Gminy na sesji do głosowania z uchwałą Nr 
XIV/66/07 z dnia 20 grudnia 2007 roku, która weszła w życie z dniem ogłoszenia.  
5.Przewodnicząca Komisji odniosła się do fragmentu artykułu w „Co słychać”, oceniającego 
sprawozdania Komisji Rady Gminy z pracy za rok 2007 i stwierdziła, że materiał 
przedstawiony przez Komisję Oświaty... był merytoryczny, szczegółowy, przejrzysty oraz 
zawierał wszelkie cechy sprawozdania, zatem nie zgadza się z opinią zawartą w tygodniku.  
W dniu 24.01.2008r. odbyło się posiedzenie w sprawie: 
Stworzenia Programu Rozwoju Kultury na terenie gminy Cegłów. 
W dniu 7.12.2007r. Komisja wystosowała do Wójta Gminy wniosek w sprawie przedłożenia 
Planu rozwoju kultury w gminie Cegłów w oparciu o posiadaną bazę – budynek przy rondzie. 
Taki ramowy Plan Rozwoju Kultury w Gminie Cegłów państwo radni otrzymali na sesji 
20.12.2007 r. do uszczegółowienia i „przepracowania” przez Komisję Oświaty , Kultury. 
Posiedzenie Komisji w tej sprawie odbyło się w poszerzonym gronie. Obecni byli Wójt 
Gminy, Przewodniczący RG, dyrektorzy szkół, przedstawiciele KGW, „Kulturalnej 
Przystani”, Caritas, Koła Emerytów, Klubu Sportowego, kierownictwa GOPS, ODR, prasy, 
dyrektora GBP – P. Danuty Grzegorczyk, która od stycznia pełni też funkcję koordynatora 
działań kulturalnych na naszym terenie. 
Wszyscy zaproszeni goście otrzymali do pracy Plan Rozwoju Kultury, ankietę przygotowaną 
przez p. Grzegorczyk oraz wyniki ankiety przeprowadzonej w ZS w Cegłowie wśród 100 
osobowej grupy dzieci i młodzieży szkolnej. W trakcie dyskusji zgromadzeni zgłaszali 
potrzeby kulturalne mieszkańców oraz możliwości ich realizacji. Ze względu wiele innych 
potrzeb, które priorytetowo należy zabezpieczyć w budżecie gminy zwrócono uwagę na to, 
aby w jak największym stopniu pozyskiwać fundusze zewnętrzne na działania kulturalne. 
Na posiedzeniu wypracowano następujące wnioski w sprawie: 

1) Reaktywowania „Gminnych Wieści” z załącznikiem informacyjnym o pracy w RG 
(uchwały, informacje z pracy Komisji) oraz Urzędu Gminy. 

2) Ufundowania nagrody Wójta dla uzdolnionego ucznia „artysty” oraz najlepszego 
sportowca. 

3) Zabezpieczenia funduszy na stworzenie gminnego zespołu tanecznego (jeśli będą takie 
potrzeby). Wnioski w załączeniu. 

Oczekujemy na szczegółowy Program Rozwoju Kultury na terenie naszej gminy, którego 
oferta adresowana będzie do szerokiej grupy ludności: dzieci, młodzieży, osób w średnim i 
starszym wieku. Program będzie obejmował imprezy już na trwale zakorzenione w naszym 
lokalnym środowisku, jak i nowe zaspakajające oczekiwania mieszkańców. 
W dniu 11.02.2008r odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy w 
sprawie opiniowania projektu budżetu na 2008 rok. 
Członkowie rady zapoznali się również z pismem mieszkańców Cegłowa do Rady Gminy w 
sprawie dokończenia kanalizacji- etap III. 
W dniu 18.02.2008r. odbyło się posiedzenie z udziałem Wójta i Sekretarz Gminy w sprawie 
opiniowania projektów uchwał na sesję w dniu 21.02.2008r. 
1. Projekt o zmianie uchwały Rady Gminy Cegłów dotyczącej ustalenia dla terenu 
gminy liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5% alkoholu z 
wyjątkiem piwa przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu 
sprzedaży zwiększającej liczbę punktów z 20 do 25. 
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Radni nie zajęli stanowiska w sprawie zwiększenia ilości punktów, ale w związku z ustnymi 
skargami mieszkańców wypracowali wniosek do Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii o wzmożenie bieżącej kontroli 
punktów sprzedaży alkoholu osobom nieletnim oraz spożywania napojów alkoholowych w 
obrębie placówek handlowych/ zgodnie z regulaminem komisji – rozdział IV p. 1, 2, 3/. 
 
2. Uchwała w sprawie określenia wysokości środków przeznaczonych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Cegłów, 
korzystających z opieki zdrowotnej. 
Zgodnie z art.72.1 Karty Nauczyciela nakładającym na organy prowadzące szkoły 
zabezpieczenia corocznie w budżetach odpowiednich środków finansowych z 
przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli oraz określenie rodzaju świadczeń 
przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania Komisja na 
posiedzeniu w dniu 7.12.2007r. wypracowała wniosek o wysokości środków ( 0,4% 
planowanych wynagrodzeń), a w dniu 18.02.2008r. przeanalizowała Regulamin udzielania 
pomocy wnosząc do niego poprawki zgodnie z wnioskiem (w załączeniu). 
 
3. Uchwała w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych. 
Od 1 stycznia zasady korzystania ze stołówek szkolnych, w tym wysokość opłat oraz 
zwolnienia z tych opłat ustala organ prowadzący szkołę. Wynika tak z ustawy z 7 września 
2007 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty. Ustawodawca jednak zapomniał sprecyzować, 
który organ samorządowy ma wykonać to nowe zadanie. W związku z powyższym Komisja 
Oświaty poprosiła o opinię prawną na piśmie dotyczącą projektu uchwały, przedłożoną 
państwu radnym. 
 
4. W sprawach różnych członkowie Komisji:  
- odnieśli się do bezpieczeństwa w Cegłowie i okolicach. Ostatnie przejawy wandalizmu, 
kradzieże i pobicia z udziałem nieletnich i młodocianych w Cegłowie budzą niepokój 
mieszkańców. Komisja wnioskuje do Rady Gminy o wystosowanie pisma do Komisariatu 
Policji w Mrozach, aby zwiększyć częstotliwość patroli policyjnych w godzinach 
wieczornych i nocnych. 
- uzyskali informacje od wójta gminy o działaniu gabinetu rehabilitacyjnego w Zespole 
Szkolnym w Cegłowie. 
- wstępnie zaakceptowali zamierzenia wójta odnośnie wydzierżawienia części gruntu 

gminnego pod działalność gastronomiczną podmiotu prywatnego. 
Dziękuję bardzo . 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. 
 
Ad. pkt. 6.   
Przewodniczący Rady Gminy – Kolejny punkt jest to sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 
rok 2007: 
 

W 2007 roku Rada Gminy w Cegłowie obradowała w trakcie 11 sesji , 1 sesja 
wyjazdowa w tym 3 sesjach nadzwyczajnych poświęconych : 

 
1. wyrażeniu zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej w Cegłowie, 
2. utworzenia dodatkowego obwodu głosowania dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu i 
Senatu, 
3.zatwierdzeniu zmian w statucie  Samodzielnego Publicznego ZOZ w Cegłowie. 
 Odbyły się 3 posiedzenia Zespołu Konsultacyjnego w sprawie : 
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1.nabycia budynku po Zaciszu na Dom Kultury 
2.ustalenia opłat za śmieci 
3.podatków na 2008 r. 

Odbyło się również `wspólne posiedzenie Komisji Stałych w sprawie rozpatrzenia 
wniosków do projektu budżetu na 2008 rok. 

 W 2007 roku Rada Gminy przyjęła 52 uchwały w różnych sprawach które zostały 
zrealizowane : 
1.wygaśnięcia mandatu radnego, 
2.zatwierdzenia statutów sołectw, zmian w statutach ZGK, GOPS , 
3. zasady udzielania stypendium uczniom szkół podstawowych i gimnazjum, 
4.przeprowadzenia referendum, 
5.uchwalenia Gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych, 
6. określenia wysokości stawek podatkowych  od nieruchomości, gospodarstw rolnych, 
leśnego, środków transportu, 
7.uchawlenia Programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi, 
8.powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników i wybór ławników 
oraz: 
 uchwalenia budżetu na 2007 r. Jak również zmian w budżecie , 
 ustalenia diet dla radnych i sołtysów, 
 udzielenie absolutorium dla Wójta, 
 odwołania i powołania Skarbnika 
 powołania Rady społecznej SPZOZ w Cegłowie, 
 

Ponadto przyjęto 2 uchwały o kierunkach działania Wójta dotyczące: 
 oświetlenia  
 promocji gminy  
  oraz kilka innych uchwał 
Rada Gminy odmówiła zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  
odprowadzanie ścieków. 
 Frekwencja obecności radnych na sesjach wyniosła 94.15 % 
 
 Poszczególne Komisje Stałe pracowały : 
1. Komisja Oświaty   -11 spotkań 
2. Komisja Finansów   -  8 spotkań 
3. Komisja Rolnictwa  -  7 spotkań 
4. Komisja Rewizyjna -  6 spotkań 
 inne komisje i zespoły 

- Komisja statutowa - 1 spotkanie 
- Zespół opiniujący kandydatów na ławników - 1 spotkanie 
 

Koszt diet wypłaconych radnym za udział : 
 
- w sesjach     11 010 zł 
- w zespołach konsultacyjnych    2 790 zł 
- wspólnym posiedzeniu komisji       960 zł 
- komisji statutowej         260 zł 
- zespole opiniującym         280 zł 
Łączny koszt  diet  wyniósł   15 300 zł 
Koszt diet wypłaconych radnym za udział w Komisjach : 
 



 10

1. komisja oświaty        4 250 zł 
2. komisja finansów        2 800 zł 
3. komisja rolnictwa        2 750 zł 
4. komisja rewizyjna        2 220 zł 
 Łączny koszt diet za pracę w komisjach wyniósł  12 020 zł 
 
Suma łączna diet radnych w 2007 r. wynosi 27 320 zł. 
Koszt zryczałtowanej diety Przewodniczącego RG wynosi 9 600 zł. 
Koszt diet i zwrotu kosztów podróży dla sołtysów wynosi 5 747 zł. 
 
Łączne koszty obsługi RG w 2007 roku wyniosły 42 667 zł. 
Dziękuję . 
Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w związku z przedstawionym 
sprawozdaniem? 
Nie widzę. Nie słyszę. W związku z tym, kto z państwa radnych jest za przyjęciem 
sprawozdania z pracy Rady Gminy w Cegłowie za 2007 rok proszę o podniesienie ręki do 
góry.  
Dziękuję, czyli jednogłośnie przyjęto powyższe sprawozdanie. 
 
Ad. pkt. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy – Kolejnym punktem dzisiejszych obrad jest przedłożenie 
projektów uchwał w sprawie:  

- przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy na 2008 rok. 
Projekt uchwały państwo otrzymaliście , plany pracy poszczególne Komisje wypracowały. 
Czy ktoś z państwa radnych w związku z tymi projektami planów pracy chciałby zabrać głos 
lub złożyć wniosek? 
Rozumiem , że państwo radni akceptują plany pracy , w związku z tym nie będziemy 
przedłużać i przystąpimy do głosowania za projektem uchwały przyjmującym plany pracy 
poszczególnych Komisji. 
Czy nie otrzymaliście państwo planów pracy Komisji w materiałach? 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Maria Orzechowska - Każda Komisja ma swój 
plan pracy. 
Przewodniczący Rady Gminy – W takim razie Przewodniczących poszczególnych Komisji 
proszę o przedstawienie projektów planów pracy na 2008 rok. Zaczniemy od Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Maria Orzechowska – Komisja Rewizyjna na 
spotkaniu 21 stycznia 2008 roku opracowała plan pracy na rok 2008. 
 
Termin 
wykonania 
 

 Tematyka kontroli 
 

I kw. 1. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2008 r.. 
2. Kontrola realizacji uchwał Rady Gminy i zapoznaniu się ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2007. 
3. kontrola realizacji wydatków w ramach Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii 

4. Ocena planowanych i wykonanych inwestycji za 2007 r. 
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II kw. 1. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2007 r. i wystąpienie z 
wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta. 

2. Kontrola rozliczenia, przekazywanych przez Wójta środków 
finansowych w 2006 i 2007 r. dla klubów sportowych, organizacji i 
stowarzyszeń. 

3. Kontrola jednostek organizacyjnych gminy: 
- Publicznej Szkoły w Podcierniu 
- Publicznej Szkoły w Cegłowie 

III kw.  1. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2008r. 
2. Kontrola celowości wydatków na remonty dróg i chodników. 
3. Kontrola Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
4. Kontrola umorzeń podatkowych  

 
IV kw. 1. Analiza proponowanych stawek podatkowych na rok 2008 

2. Opiniowania projektu budżetu gminy na 2008 r. 
3. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2007 
4. Analiza kontroli wewnętrznych prowadzonych przez Urząd Gminy w 

jednostkach organizacyjnych 
 
Realizacja poszczególnych tematów może ulec przesunięciu w poszczególnych miesiącach 
jak również tematyka posiedzeń może zostać poszerzona o tematy potrzebujące pilnego 
rozpatrzenia.  
Wykonanie zadań kontrolnych na zlecenie Rady Gminy w zakresie i w formach wskazanych 
w uchwałach Rady. 
Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Przewodnicząca Komisji Oświaty, proszę: 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty , Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – Pani 
Teodora Wójcik – Plan pracy Komisji na 2008 rok. Zadania też są podzielone na kwartały: 
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Ponadto: 

- analiza i opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach dotyczących oświaty, 
kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej – w miarę potrzeb, 
- spotkania doraźne z inicjatywny własnej oraz organu wykonawczego. 

Plan pracy jest otwarty, może być uzupełniany i aktualizowany w zależności od potrzeb i 
I kwartał 1. Opracowanie planu pracy Komisji na 2008 r. 

2. Analiza i opiniowanie regulaminu prac i nagród dla 
nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez gminę na 2008 r. 

3.  „Sejmik kultury” – stworzenie programu rozwoju kultury 
na terenie gminy Cegłów. 

4.  Rozpatrzenie potrzeb zakresie inwestycji i remontów 
placówek kulturalno-oświatowych. 

5. Praca nad projektem budżetu na 2008 r.  
6. Procedura wyłaniania przewoźników, stan dowożenia dzieci 

do szkół oraz ponoszone koszty. 
7. Realizacja zadań określonych w gminnym programie 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii za 2007 r.  

 

II kwartał 1. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 
rok 2007 w zakresie kompetencji komisji. 

2. Analiza i ocena planu rzeczowo-finansowego szkół wraz z 
jego wykonaniem za lata 2006-2007.  

3. Analiza i opiniowanie projektów arkuszy organizacyjnych 
szkół i przedszkoli na rok szkolny 2008/2009. 

4. Ocena funkcjonowania uchwały o zmniejszeniu pensum 
dla dyrektorów szkół i kierowników w kontekście ich 
godzin ponadwymiarowych. 

5. Przejawy patologii społecznej w gminie Cegłów oraz stan 
bezpieczeństwa. Spotkanie z przedstawicielami GKRPA, 
GOPS oraz POLICJI.  

 

III kwartał 1. Sport w gminie. Spotkanie z prezesem klubu Jutrzenka 
Cegłów oraz innymi działaczami sportowymi. 

2. Analiza wydatków przeznaczonych na przedszkola 
publiczne naszej gminy. 

3. Rodzinne przedszkola. Rozeznanie potrzeb w tym 
zakresie. 

4. Kontrola i ocena realizacji uchwał Rady Gminy 
dotyczących tematyki pracy Komisji. 

5. Nabór do szkół i przedszkoli w gminie Cegłów. 
6. Ocena przygotowania placówek oświatowych w 

perspektywie nadchodzącego nowego roku szkolnego 
2008/2009 (posiedzenia wyjazdowe). 

 

IV kwartał 1. Działalność Gminnej Biblioteki Publicznej. 
2. Informacja o pomocy społecznej udzielanej przez GOPS w 

Cegłowie. 
3. Stan dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach na terenie 

naszej gminy. 
4. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu na rok 

2009. 
5. Analiza projektu budżetu gminy na 2009 r. 
6. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2009 r. 
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występujących problemów. Terminy realizacji mogą być zmieniane i dostosowywane do 
sytuacji bieżącej. 
Plan pracy przyjęty został jednogłośnie na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Gminy w Cegłowie w dniu 14.01.2008 r. 
Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Przewodniczący Komisji Finansów, proszę: 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Funduszy Unijnych - Pan Marcin Uchman – 
Komisja zaplanowała posiedzenia w okresach miesięcznych. Planowane było jedno 
posiedzenie na styczeń i tak jak mówiłem była prezentacja na temat n@tobusu  w gminie 
Cegłów. Na spotkaniu byli : Wójt i Skarbnik,, drugim punktem styczniowego spotkania była 
informacja Wójta w sprawie przygotowania gminy do pozyskania środków z Samorządowego 
Instrumentu Wsparcia Mazowsza, informacja Pani Skarbnik na temat przygotowania planu 
budżetowego na rok 2008: 

 

TERMIN TEMATYKA POSIEDZENIA 
LICZBA 
SPOTKAŃ 

ZAPROSZENI 
GOŚCIE 

Styczeń 

1. N@utobus w Gminie Cegłów – prezentacja 
2. Informacja Wójta w sprawie przygotowanie Gminy 

Cegłów do pozyskania środków z SIWM na rok 2008 
3. Informacja Pani Skarbnik na temat przygotowania 

planu budżetowego na rok 2008 
4. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji 

1 

Wójt, 
Skarbnik, 
Kierownik 
Referatu 

Finansowego 

Luty 

1. Przygotowanie projektu uchwały o kierunkach 
inwestycji 

2. Opiniowanie  i analiza uchwały budżetowej na rok 
2008 

2-3 Wójt, Skarbnik 

Marzec 

1. Analiza wykorzystania środków w 2007 r.  przez 
gminne jednostki organizacyjne (w szczególności 
ZGK, Ośrodek Zdrowia, GOPS, Biblioteka Gminna) 

2. Ocena wykonania budżetu za rok 2007  
3. Przygotowanie uchwały dotyczącej opłaty śmieciowej 1-2 

Kierownicy 
gminnych 
jednostek 

organizacyjnych, 
Prawnik, 
Kierownik 
Referatu 

Gospodarki 
Komunalnej 

Kwiecień 

1. Dyskusja nad decyzją udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy 

2. Stopień zaawansowania prac nad aktualizacją studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Cegłów 

1 Wójt, Skarbnik 

Maj 
1. Omówienie możliwości promocji Gminy Cegłów 

1 
Wójt Gminy 
Cegłów 

Czerwiec 

1. Informacja o stanie realizacji zadań inwestycyjnych i 
modernizacyjnych na terenie gminy Cegłów 

1 

Kierownik 
Referatu 

Gospodarki 
Komunalnej … 

Lipiec 
1. Opiniowanie stawek za opłaty wodno-ściekowe 
 1 

Kierownik i 
Główna 

Księgowa ZGK 

Sierpień 
1. Informacja na temat wykonania budżetu za I półrocze 

2008 
1 Wójt, Skarbnik 
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Wrzesień 

1. Omówienie założeń do projektu budżetu gminy na rok 
2009 

2. Przedłożenie wniosków do przygotowania budżetu na 
rok 2009 

1 
Wójt, 

Skarbnik 

Październik 1. Analiza wniosków budżetowych na rok 2009 1 Wójt, Skarbnik 

Listopad 
1. Zaopiniowanie stawek i opłat lokalnych na rok 2009 
2. Analiza projektu budżetu na rok 2009 

1 
Wójt, 

Skarbnik 

Grudzień 

1. Przygotowanie i przyjęcie sprawozdania z prac 
Komisji za rok 2008 

2. Opiniowanie projektu budżetu na 2009. 
3. Opracowanie planu prac Komisji na rok 2009. 

2 Wójt, Skarbnik 

 
Punktami stałymi każdego posiedzenia będą: 

- Analiza aktualnych możliwości pozyskania środków pozabudżetowych przez Gminę Cegłów, 
- opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, 
- sprawy różne, 
- składanie wniosków. 

W uzasadnionych przypadkach Komisja zastrzega sobie możliwość zmiany realizacji terminów oraz 
treści wyżej wymienionych zadań. Dziękuję 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, proszę: 
 
Pan Jan Mistewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego, 
Ochrony Środowiska i Ochrony P/Pożarowej: 
 
Styczeń 
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 rok. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Złożenie wniosków 
Luty 
1. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami na terenie gminy. 
2. Informacja Kierownika ZGK na temat działań Zakładu , planów, działań na 2008 rok  
3. Opiniowanie planu budżetu na 2008 rok. 
Marzec / Kwiecień 
1. Formy działania związane z pozyskiwaniem środków unijnych przez rolników. 
2. Informacje na w/w temat oraz temat działalności ODR na terenie gminy przedstawione 

przez Panią Małgorzatę Płatek. 
3. Objazd jednostek OSP na terenie gminy. 
4. Ocena stanu dróg na terenie gminy. 
Maj / Czerwiec 
1. Informacja na temat stanu prac nad Studium Uwarunkowań Przestrzennych Gminy. 

/ Informacja Pani Kierownik Mirosławy Cabaj /. 
2. Informacja Wójta na temat realizacji bieżących inwestycji. 
Lipiec / Sierpień 
1. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie z udziałem Komendanta Komisariatu 

w Mrozach . 
2. Informacja Wójta na temat stopnia realizacji wniosków złożonych przez Komisję w I 

półroczu 2008 r. 
Wrzesień / Październik 
1. Planowane inwestycje na 2009 rok . / złożenie wniosków /. 
2. Informacja Wójta na temat realizacji zadań związanych z budową i modernizacją dróg na 

terenie gminy oraz pozostałych inwestycji 
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Listopad 
1. Zaopiniowanie stawek podatku i proponowanej ceny 1 q żyta. 
Grudzień 
1. Informacja na temat realizacji wniosków za 2008 rok. 
2. Ocena pracy Komisji za 2008 rok. 
3. Przygotowanie planu pracy na 2009 rok 
 
Stałym punktem porządku obrad Komisji są sprawy różne . W szczególnie uzasadnionych 
przypadkach pod obrady komisji mogą być wprowadzone inne ważne zagadnienia nie 
przewidziane w planie pracy. 
To wszystko. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Gminy – Kto z państwa radnych w związku z przedstawionymi 
planami pracy poszczególnych Komisji chciałby złożyć wniosek. 
Nie widzę. Nie słyszę. W związku z tym przystępujemy do przyjęcia  
Uchwały nr XV/67/08 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Gminy w Cegłowie w 2008 roku. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały zatwierdzającej plany pracy proszę o 
podniesienie ręki do góry. 
Dziękuję.  Uchwała została podjęta jednogłośnie. / Głosowało 13 radnych /. 
 
Przewodniczący Rady Gminy - Kolejnym projektem  jest uchwała w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Rady Gminy na 2008 rok. 
Plan pracy Rady Gminy przewiduje: 
 
NR 
SESJI 

DATA TEAMATYKA UWAGI 

XV L
U
T
Y
 

1. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy 
2. Przyjęcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej 
3. Przyjęcie planów pracy pozostałych komisji stałych Rady Gminy. 
4. Przyjęcie regulaminu przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzeń 

dla nauczycieli 
5. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu zdrowotnego dla nauczycieli 
6. Podjecie uchwały w sprawie zasad   korzystania ze stołówek szkolnych 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian liczby pkt. Sprzedaży  napojów 

alkoholowych 

 

XVI M
A
R
Z
E
C
 

1. Uchwalenie budżetu na 2008 r. 
2. Sprawozdanie z działalności ZGK za 2007 r.  
3. Sprawozdanie z działalności GOPS 
4. Sprawozdanie z działalności GBP 
5. Przyjęcie zmian do Planu rozwoju lokalnego na lata 2007 - 20013 
6.  Sprawozdanie  z działalności  SP ZOZ 
7. Rozpatrzenie informacji Wójta o stanie dróg gminnych i planowanych 

inwestycjach 
8. Przyjęcie Gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych i 

narkomanii  

Objazd 
terenu 
gminy 
przed sesją 

XVII K
W
IE
C
IE
Ń
 

1. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu z 2007 r. i podjęcie uchwały w 
sprawie absolutorium 

2. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w sprawie 
bezpieczeństwa ochrony przeciw pożarowej w gminie 

3. Informacja   Komendanta Komisariatu Policji w Mrozach o stanie porządku i 
bezpieczeństwa publicznego w gminie 

4. Informacja w sprawie funkcjonowania placówek oświatowych na terenie 
gminy 
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XVIII C
Z
E
R
W
IE
C
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Cegłów z 
organizacjami pozarządowymi 

2. Informacja Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy o stanie bezrobocia w 
gminie Cegłów 

3. Informacja w sprawie funkcjonowania gminnych  jednostek organizacyjnych 
4. Przyjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych 

Objazd 
Terenu 
gminy 
przed  
sesją 

XIX S
IE
R
P
IE
Ń
 

1. Informacja Wójta o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2008 r. 
2. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 

2008 r. 
3.    Informacja Przewodniczącej G.K.R.P.A. na temat działalności Komisji 
4 Przedstawienie kierunków rozwoju oraz perspektyw jakie rysują się przed  

oświatą w naszej gminie. 

Sesja 
wyjazdowa
Mienia 

XX P
A
Ź
D
Z
IE
R
N
IK
 

1. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych gminy i kierowników 
jednostek gminnych 

2. Informacja o stanie dróg gminnych i przygotowanie do sezonu zimowego 
3. Informacja GOPS odnośnie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży na 

terenie gminy Cegłów z 2008 r. 
4. Aktualizacja Studium zagospodarowania przestrzennego 

 

XXI G
R
U
D
Z
IE
Ń
 

1. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2009 r. 
2. Uchwalenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2009 r. 
3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2009 r. 
4. Przyjęcie uchwały w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2009 r. 
5. Informacja w sprawie ściągalności dochodów własnych gminy / z 

uwzględnieniem ulg i umorzeń   
6. Przyjęcie projektu budżetu na 2009 rok 

 

 N
A
 

K
A
Ż
D
E
J 

S
E
S
JI 

• sprawozdanie Wójta z realizacji Uchwał Rady Gminy i działalności między 
sesjami 

• informacja przewodniczących stałych komisji RG o pracy Komisji między 
sesjami 

 

 W
  R

A
Z
IE
 

P
O
T
R
Z
E
B
Y
 

1. Zmiany w budżecie gminy na 2008 r. 
2. Podjęcia uchwały w sprawie nabycia zbycia i obciążenia nieruchomości o raz 

ich wydzierżawienia lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata 
3. Podejmowanie uchwał w innych sprawach zastrzeżonych ustawami do 

kompetencji Rady Gminy  
 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy – Kto z państwa radnych chciałby złożyć wnioski do 
przedstawionego planu pracy Rady Gminy. 
Proszę Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. 
Pani Maria Orzechowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna 
wnioskowała o uwzględnienie jeszcze jednego punktu – przedstawienie kierunków rozwoju 
oraz perspektyw jakie rysują się przed oświatą w naszej gminie. 
Przewodniczący Rady Gminy - gdzie mamy włączyć, Pani Przewodnicząca? 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – to na przyszłość, bo jest to 
bardzo ważny temat. 
Przewodniczący Rady Gminy – Nie kwestionuję tego , tylko pytam gdzie to mamy wkleić. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej -  Pani Maria Orzechowska – może w sierpniu. 
Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś wnioski co do  projektu planu pracy 
Rady Gminy?  
Przewodniczący Rady Gminy – W takim razie kto z państwa radnych jest za rozszerzeniem 
planu pracy R.G. w miesiącu sierpniu o punkt „ przedstawienie kierunków rozwoju oraz 
perspektyw jakie rysują się przed oświatą w naszej gminie” proszę o podniesienie ręki do 
góry. 
Dziękuję. Czy ktoś się wstrzymał ? Kto jest przeciw? Nie ma. Dziękuję.  
/ Przegłosowano jednogłośnie . Głosowało 13 radnych./. 
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Przewodniczący Rady Gminy - Wniosek Pani Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej został 
uwzględniony. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy Rady Gminy na rok 2008, proszę o 
podniesienie ręki do góry. 
Dziękuję. 12 osób – za . Kto się wstrzymał? – jedna osoba się wstrzymała. Kto jest przeciw? 
Przeciwnych głosów nie ma. Głosowało 13 osób. 
Uchwała Nr XV/68/08 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy w 2008 rok 
została podjęta. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Proponuję 5 minut przerwy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy - Kolejnym punktem dzisiejszych obrad jest projekt uchwały 
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
Czy Przewodnicząca Komisji Oświaty chciałaby zabrać głos? Proszę.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – Proszę państwa, to co 
czytałam w sprawozdaniu z pracy Komisji , chciałabym żebyście  państwo przychylili się do 
tych zmian. Te zmiany były uzgodnione ze Związkiem Nauczycielstwa.  
Sekretarz Gminy - Pani  Kinga Łoniewska – Przedstawiciel Związków przeprasza, że nie  
może być osobiście ale był zapraszany.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Marcin Uchman – mam pytanie do Pani 
Skarbnik jak te zmiany odbiją się na kosztach budżetowych? 
Skarbnik Gminy – Pani Hanna Brynk – ja jeszcze nie mam propozycji tych zmian, jeszcze 
nie otrzymałam . W każdym razie jest zwiększona subwencja oświatowa – ostateczna kwota o 
prawie 260 tys. zł , w związku z czym jeśli będę miała regulamin wynagradzania nauczycieli, 
oraz wskaźniki które dostanę odnośnie wszystkich dodatkowych składników płacowych, 
wtedy przyjrzymy się temu jak to będzie wyglądało. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik. 
W Regulaminie tym zostały uwzględnione wnioski Komisji Oświaty. 
Czy ktoś z państwa radnych chciałby jeszcze złożyć jeszcze wniosek w sprawie Regulaminu? 
Nie widzę. Nie słyszę. W związku z tym przystępujemy do głosowania  
Uchwały Nr XV/69/08 w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Cegłów dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 
innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
nauczycieli oraz dodatków mieszkaniowych. 
Przewodniczący Rady Gminy - Kto z państwa jest za podjęciem tej uchwały proszę o 
podniesienie ręki. 
Dziękuję. Wszyscy jednogłośnie głosowali za podjęciem uchwały. Głosowało 13 osób. 
 
Przewodniczący Rady Gminy - Kolejny projekt uchwały  określenie środków finansowych 
przeznaczonych na pomoc zdrowotną nauczycieli placówek oświatowych  prowadzonych 
przez Gminę  Cegłów, korzystających z opieki zdrowotnej. 
Proszę Panią Przewodniczącą Komisji Oświaty. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – proszę państwa tak jak 
poprzednio powiedziałam, czytałam te dwa wnioski : pierwszy odnośnie zwiększenia o 0,1% 
planowanych wynagrodzeń czyli z 0,3 % do 0,4 %  - kwota około 2 tysięcy zł. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Marcin Uchman – czy Komisja pozytywnie 
opiniuje ten projekt? 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty – Tak, tak. Czytałam. 
Przewodniczący Rady Gminy – Ponadto został złożony wniosek w sprawie proponowanych 
zmian. Zmiany te zostały uwzględnione i w związku z tym przystępujemy do głosowania. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem  
Uchwały Nr XV/70/08 w sprawie określenia wysokości środków finansowych 
przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli placówek oświatowych 
prowadzonych przez gminę Cegłów, korzystających z opieki zdrowotnej  
proszę o podniesienie ręki do góry. 
Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie./  Głosowało 13 osób /. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 
korzystania ze stołówek szkolnych . 
Po uwzględnieniu opinii Kancelarii Radców Prawnych w§ 6 wprowadza się zapis „ wchodzi 
w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. Nastąpiła też zmiana w § 1 pkt. 4 – „ Wysokość opłat za posiłek w stołówce 
szkolnej ustala Wójt Gminy na podstawie kalkulacji kosztów przygotowania posiłku  
przygotowanej przez Dyrektora Szkoły. 
Czy ktoś z państwa radnych chciałby złożyć wnioski co do projektu tej uchwały ? 
Proszę Pani Przewodnicząca Komisji Oświaty. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – może nie wnioski ale 
chciałabym zabrać głos.  
Tak jak mówiliśmy wcześniej podczas obrad Komisji – wiemy wszyscy, że przepis prawny 
można tylko nazwać „bubel prawny” chociaż jest już tak publicznie nazwany. No ale mamy 
taki jaki mamy i jest ta nie spójność i dlatego Komisja Oświaty na swoim ostatnim 
posiedzeniu przed sesją nie ustosunkowała się do tego projektu uchwały dlatego , że jeżeli 
scedować do na Radę Gminy, potraktować to jako akt prawa miejscowego – czyli Rada 
Gminy uchwała to mieliśmy wątpliwości co do 4 punktu, gdzie Wójt ustala.  
Nie mówię, że to jest źle ale patrzymy na to co prawo nam zafundowało . Mamy tu, że Wójt 
ustala nam opłaty i jest to nie spójne bo raz Wójt, raz Rada. Jeżeli Wójt, jeżeli scedujemy to 
na organ wykonawczy – na Wójtów, Burmistrzów to w zasadzie my nie powinniśmy tego 
robić. Jeżeli my,  jeżeli organ prowadzący – to my wszystko. Ja nie przeczytałam w tej chwili 
opinii prawnej , którą sobie zażyczyliśmy. Może Pan Mecenas przedstawi opinię – ja wiem 
jakie są  dywagacje bo nazbierało się tego bardzo dużo i różnych opinii , chodzi o to żebyśmy 
nie wyprodukowali na podstawie bubla zewnętrznego bubla wewnętrznego. 
Radca Prawny -  Pan Arkadiusz Czyżewski – ja naświetlę jak to wygląda z punktu 
widzenia prawnego. 
Rzeczywiście tak jak powiedziała Przewodnicząca Komisji Oświatowej z dniem 1 stycznia 
2008 roku została znowelizowana Ustawa o Systemie Oświaty regulująca całość kwestii 
oświatowej w naszym kraju między innymi artykuł 67 a stwierdzający o możliwości 
tworzenia stołówek a co za tym idzie oczywiście określenia opłat, zwolnień od tych opłat itp. 
Wprowadzając ten artykuł do tejże Ustawy ustawodawca nie wskazał wprost czyja to jest 
kompetencja. W jednym przypadku organ prowadzący szkołę to jest Wójt a w innym to jest 
Rada Gminy. W tym artykule nie jest to wskazane, więc uważam, że powinniśmy jakby 
wspólnie wypracować jakby model zasad korzystania z tej stołówki. Co do zasady trzeba 
przyjąć, że jeżeli nie jest napisane , że to nie przyjmuje Rada więc to nie jest uchwała Rady 
określająca zasady korzystania ze stołówki. Teraz wchodzą w grę inne czynniki na przykład 
artykuł 67 ust. 4 zawiera możliwość zwalniania z opłat i teraz proszę wyobrazić sobie taką 
sytuację, że 20 rodziców składa podania o zwolnienie z opłat i wtedy Rada Gminy będzie 
podejmowała 20 uchwał w sprawie zwolnienia z opłaty „iksińskiego”? 
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Bo do tego będzie się to sprowadzało, że jeżeli przyjmiemy, że całość kompetencji weźmie na 
siebie Rada Gminy, to dobrze, nie upieram się, że tak nie może być ale obawiam się później 
konsekwencji, kiedy ta uchwała wejdzie już w życie, kiedy te stawki będą wprowadzone i 
kiedy na pewno pojawią się wnioski o zwolnienie z tych opłat. Dlatego też próbą wyjścia z tej 
sytuacji  i próbą kompromisu byłoby umieszczenie w tym projekcie uchwały scedowania 
określenia stawki oraz prerogatywy dla Wójta w postaci możliwości indywidualnego badania 
sprawy i zwalniania . Poddaję to pod głosowanie i pod ocenę państwa radnych. Bardzo 
chętnie usłyszę opinię państwa radnych na ten temat, bo musimy się zgodzić, że jest to 
troszeczkę tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała taki bubel prawny. Jest coś takiego jak 
Ustawa o ochronie danych osobowych i nagle pojawia się wniosek pani „ iksińskiej” aby 
zwolnić ją z opłat za dożywianie jej dziecka. Może ktoś sobie nie życzy żeby to było 
przedstawione na forum publicznym.  Poza tym, jeśli weźmie to na siebie Rada Gminy to 
musi rozstrzygać w formie uchwały. Takim kompromisowym sposobem rozwiązania sprawy 
zaproponowaliśmy brzmienie § 1 ustępu 4 w sposób następujący: „ wysokość opłaty określa 
Wójt”  w oparciu o kalkulację kosztów przygotowaną przez Dyrektora szkoły. 
Dlaczego przez Dyrektora szkoły? Bo tak naprawdę  szkoła nie jest równa szkole. Jest duży 
Zespół Szkolny w Cegłowie i o wiele mniejsza szkoła w Podcierniu i to tez się przekłada na 
koszt przygotowania posiłku . U Pana Dyrektora w Szkole w Wiciejowie jest firma 
catteringowa . Nie można podjąć decyzji całościowo do szkół, bo szkoła nie jest równa 
szkole. Jest to propozycja  po konsultacji Wójta Gminy i Kancelarii Radców Prawnych.  
Nie wiem jak państwo radni do tego podejdziecie, więc bardzo chętnie wysłucham opinii na 
ten temat. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Gminy – Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – Proszę nie zrozumieć, że ja 
jestem przeciwna tej uchwale, tylko mówię , żebyśmy na podstawie jednego czegoś złego nie 
wypracowali następnego. Na Komisji Oświaty nie kwestionowaliśmy zwolnień z opłat czy 
ewentualnie zwiększenia ich , uważaliśmy, że taką decyzję administracyjną powinien wydać 
Wójt na podstawie art. 39 ust. 1 Ustawy o Samorządzie Gminnym. Natomiast do całej treści 
uchwały wcześniejszej , traktując jako akt prawa miejscowego,  to akt prawa miejscowego 
uchwala Rada Gminy, więc tu mieliśmy tylko to zastrzeżenie i prosiliśmy o opinię prawną do 
tego 4 punktu. Ja nie jestem za tym , chociaż niektóre gminy tak potraktowały, że podały 
konkretną kwotę 3,80 zł, 2 zł itd.. jak widzimy absolutnie nie, chodzi tylko o to aby ten 4 
punkt nie był  punktem, który chociaż Organ Nadzorczy w tym przypadku może nie będzie 
uchylał  jeżeli na górze jest taki bałagan. Chodzi nam tylko o to. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Panie Mecenasie. 
Radca Prawny – Szanowni państwo, pozwolę sobie zauważyć, że tu jest problem nie tylko  
§ 1 ustępu 4 ale również do § 3 – jeżeli trzymamy się , że organem prowadzącym w tym 
przypadku jest Rada to do całości jest Rada i jeżeli określa stawkę, to dlaczego nie zwalnia? 
Moim zdaniem to dotyczy dwóch kwestii – określenia stawki i ewentualnego zwalniania w 
części bądź w całości z tej opłaty.  
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pani Sekretarz. 
Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska – Mam takie wątpliwości, które przedkładałam 
państwu radnym na Komisji Oświaty . Jest Ustawa o ochronie danych osobowych. Nawet, 
gdy państwo radni otrzymują informację o pobieraniu pomocy z opieki społecznej, mogą 
dostać informacje ilościowe a nie osobowe, czyli ile osób korzysta z pomocy takiej czy innej. 
Teraz proszę sobie wyobrazić , że rodzic pisze o zwolnienie z opłaty za obiady bo ma trudną 
sytuację i Rada deliberuje nad trudną sytuacją państwa „Kowalskich”? No bo do tego to by 
się sprowadzało , że Rada głosuje czy państwo „Kowalscy” mają wystarczająco złą sytuację 
w oparciu o wywiad środowiskowy, który jest zastrzeżony , bo jak inaczej Rada może się 
dowiedzieć czy ta sytuacja , która Pani „ Kowalska” opisała jest rzeczywiście trudna ? 
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Kierownik GOPS – Pani Katarzyna Korzeń – Sytuacja ta jest w ogóle nie spójna z 
działalnością GOPS – u, bo jeżeli jest sytuacja trudna w rodzinie to my jesteśmy po to  i jest 
kryterium 150 % Ustawy o dożywianiu więc jest tam wysokie kryterium  i w ubiegłym roku 
szanowna Rada rozważała ewentualność zwiększenia ale ja nie zgłaszałam takich potrzeb , bo 
uważam, że na naszym terenie dzieci przy kryterium 150 % są objęte dożywianiem te, które 
są najbardziej potrzebujące. Może wygląda to trochę dziwnie ale namawiamy rodziny aby 
skorzystały z tego gdy jest taka możliwość, więc wtedy my ponosimy opłaty za te obiady.  
Radny – Pan Dariusz Uchman – czyli to GOPS dofinansowuje wszystkie obiady? 
Kierownik GOPS – Nie wszystkie obiady tylko te rodziny , które się kwalifikują i to jest 
fakt. W ubiegłym roku dożywiliśmy 151dzieci, tak, że w skali naszej gminy to jest dużo i 
finansujemy całkowicie wtedy obiady i płacimy za całość. 
Przewodniczący Rady Gminy - Dziękuję Pani Kierownik. Czy Pan radny Uchman chciałby 
zabrać głos?  Kto z państwa radnych chciałby zabrać głos?  
Radny – Pan D. Uchman  - Nie. 
Kierownik GOPS  - Uważam, że trudno byłoby nawet  podjąć decyzję Wysokiej Radzie, z 
tego względu, że na podanie, gdzie Pani „ X” pisze podanie o zwolnienie bo ma trudną 
sytuację, to państwo musielibyście mieć dokumenty, tak jak ja podejmuję decyzję muszę mieć 
wywiad środowiskowy, zaświadczenie o dochodach , tak że nie jest to tak, że napisać 
zwalniamy lub nie. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Panie Wójcie. 
Wójt Gminy - Pan Krzysztof Miklaszewski – Proszę państwa §1 punkt 4 - tu jest napisane – 
na podstawie kalkulacji , więc Dyrektor jest odpowiedzialny za przygotowanie kalkulacji 
zgodnie z rzeczywistością, więc czy to zatwierdzi Wójt czy to zatwierdzi Rada to nie ma 
możliwości manewru bo jest kalkulacja, odpowiedzialność spada na Dyrektora i to jest dosyć 
proste. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Ale my to rozumiemy Panie Wójcie, to nie o to chodzi, 
tylko w naszej uchwale nie przekładały się te dwa ... 
Wójt Gminy – tak, tylko nie jest jednoznacznie powiedziane który to jest organ stanowiący  
w tej sprawie czyli  który decyduje o tej sprawie. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pan radny Uchman. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Ja do Pani Kierownik GOPS – to znaczy, że nie będzie 
zwolnień z tych opłat bo GOPS i tak już wcześniej jakby dofinansowuje, tak? 
Kierownik GOPS – Ja uważam, że tak  - z tego względu, że tam, gdzie są potrzeby GOPS w 
pełni te sprawy pokrywa. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – idąc dalej tropem Pani Kierownik – może 
zaproponujmy zamiast tego zwalniania przez Wójta / chociaż uważam, że to mogłoby być w 
drodze decyzji administracyjnej / następującą rzecz: w przypadkach szczególnie trudnej 
sytuacji materialnej rodziny i uzasadnionych przypadkach losowych jak mówi nam Ustawa, 
uczeń może otrzymać dofinansowanie do posiłku z Ośrodka Pomocy Społecznej na podstawie 
obowiązujących przepisów o Pomocy Społecznej . Ja się na tym nie znam. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pan Mecenas. 
Radca Prawny – Ja rozumiem, że teraz jest specyfika działania GOPS-u taka a nie inna ale 
Ustawa o systemie oświaty mówi o organie prowadzącym szkoły a GOPS nie może być 
organem prowadzącym szkołę bo  nigdy nie był i nie jest . Tu jest użyte sformułowanie 
„organ prowadzący szkoły” i jest to kwestia – Wójta czy Rada Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panie Mecenasie, Pani Sekretarz, proszę. 
Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska – Proszę państwa zapis ten może być martwy 
przez wiele lat ale może być sytuacja, w której  jest zdarzenie losowe w rodzinie, która nie 
spełnia kryterium, która przekracza to kryterium 150 % i GOPS nie może dofinansować 
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obiadu bo z dochodu wynika, że jest za wysoki a jest zdarzenie losowe. Co to znaczy 150 % 
kryterium tak jak powiedziała Pani Kierownik GOPS ... 
Radny – Pan Wojciech Szymanek – Ale my naprawdę to rozumiemy ... 
Sekretarz Gminy – musi być odpowiedni dochód na osobę w rodzinie żeby w ogóle pomoc 
mogła być udzielona. Następnie podwyższono to kryterium do pomocy społecznej do 150 %  
do dożywiania , czyli rodziny które potencjalnie korzystają z innej pomocy z tej pomocy 
skorzystać nie mogą . Czytając 4 punkt , że w szczególnie uzasadnionych przypadkach i w 
tym jest losowych. Organ prowadzący może zwolnić i załóżmy, że jest zdarzenie losowe w 
rodzinie, która nie może skorzystać z pokrycia przez GOPS, bo ma za wysoko dochód. 
W takim przypadku organem właściwym będzie organ prowadzący w tym przypadku Wójt. 
Może to być okresowe zwolnienie bo jest związane z tym zdarzenie losowe. Nie zakładajmy 
więc, że wszyscy którzy będą się ubiegać o zwolnienie Wójt odeśle do GOPS-u i tam dostana 
pokrycie na dożywianie. Te osoby jakby wcześniej wychwytuje GOPS. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Marcin Uchman – ja tu chciałem zaproponować 
takie rozwiązanie: czy Pan Wójt nie ma możliwości scedowania tego uprawnienia do 
zwalniania na Kierownika GOPS?  
Radca Prawny – Nie wynika to z Ustawy, żeby mógł scedować, tu się mówi że robi to organ 
prowadzący szkołę. 
Wójt Gminy – Mogę dwa słowa ?  
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Panie Wójcie. 
Wójt Gminy – Przed podjęciem decyzji zwracam się do GOPS-u o przeprowadzenie 
wywiadu środowiskowego i na podstawie wywiadu i dokumentów, które przedstawił GOPS 
podejmuję decyzję o zmniejszeniu bądź zwolnieniu z opłaty. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Różne gminy robią to bardzo różnie w całej Polsce. 
Więc jak to zrobimy to już państwo radni zaglosują. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Proszę Pan Mecenas. 
Radca Prawny – Tak naprawdę, to życie pokaże jak ta uchwała powinna brzmieć i kto 
powinien się tym zajmować bo ja mam nadzieję, że lada chwila Ustawa o systemie oświaty 
będzie znowelizowana bo ten przepis jest nie precyzyjny, bo powinien być robiony w 
powiązaniu z Ustawą o pomocy społecznej. Dożywianie jest tak naprawdę częścią pomocy 
społecznej a teraz scedowanie tego na organ prowadzący szkołę – tak jak Pani 
Przewodnicząca powiedziała różne gminy robią to naprawdę  różnie i tak i tak. Myślę, że 
życie pokaże , może działalność Nadzoru Wojewody którą ścieżką należy podążać. 
Na dzień dzisiejszy jest to świeża sprawa bo ta nowelizacja weszła w życie dopiero 1 stycznia 
i trwa dopiero półtora miesiąca. 
Przewodniczący Rady Gminy – czy ktoś z państwa radnych chciałby jeszcze złożyć 
wniosek w sprawie projektu uchwały? Proszę Pani Przewodnicząca Komisji Oświaty. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – to tak na przyszłość bo może już nie będzie to długo 
trwało – Pani Krystyna Szumila Wiceminister Edukacji przyznaje, że obowiązujący od 
stycznia przepisy są mało precyzyjne i w resorcie trwają prace nad nimi. 
Przewodniczący Rady Gminy -  Czy są jeszcze wnioski ? 
Nie ma, w związku z tym przystępujemy do głosowania. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem  
Uchwały Nr XV/71/2008 r. w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych proszę o 
podniesienie ręki do góry,  za -  9.  
Kto z państwa radnych jest przeciw – nie ma  
Kto z państwa radnych wstrzymał się  -  4 
Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Gminy – Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Gminy Nr IV/25/03 z dnia 27 lutego 2003 r. w sprawie ustalenia dla terenu gminy Cegłów 
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liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5 % alkoholu z 
wyjątkiem piwa przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu 
sprzedaży. 
Przewodniczący Rady Gminy – Czy wnioskodawca chciałby zabrać głos? 
Wójt Gminy – Zmiana liczby punktów sprzedaży alkoholu w gminie zawsze budzi 
kontrowersje . Gdyby nie cztery podmioty, które ubiegają się o przyznanie możliwości 
sprzedaży alkoholi mocnych , problem nie istniał by. Są to trzy podmioty spoza Cegłowa i 
jeden z Cegłowa. Chcąc wyjść naprzeciw tym podmiotom proponuję zwiększenia liczby 
punktów sprzedaży a państwo musicie zdecydować czy wymiar społeczny pozwala na to czy 
też nie. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu Wójtowi. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Pan Jan Mistewicz – jakie to są miejscowości? 
Wójt Gminy – 2 w  Podcierniu, Mienia i Cegłów. 
Wywiązała się ogólna dyskusja. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę o spokój. 
Proszę Pani Sekretarz. 
Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska – Odnośnie sklepu w Podcierniu. Szkoła leży 
przy głównej trasie – po jednej stronie to jest już gmina Mrozy a głębiej  zastanawialiśmy się 
czy dać pozwolenie do sklepu należącego jeszcze po tej stronie naszej gminy. Następnie 
państwo radni uchwalając zasady usytuowania obiektu jest wskazanie takie aby 50 m 
mierzone po najkrótszej linii dojścia od drugiego obiektu /.Początkowo państwo , co którzy 
maja tam sklep – mieli wejście po drugiej stronie budynku, więc nie było problemu odległości 
ale przenieśli od strony frontu i powstał problem odległości. 
Przy pomiarze od furtki do wejścia szkoły do wejścia  do sklepu brakowało około 3 metrów . 
bo byłam tam z Komisją i mierzyłam w obecności właściciela sklepu i spisany był protokół.  
Państwo ci będąc właścicielem całego placu sztucznie wydłużyli drogę ale literalnie 
trzymając się linii dojścia jest tam ponad 50 m. Natomiast państwo decydujecie co do liczby 
punktów a opiniowanie konkretnego wniosku należy do Gminnej Komisji  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pod dwoma względami: czy jest położenie punktu 
zgodne z uchwałą Rady  i czy się mieści w limicie. Do państwa radnych należy uchwalenie 
liczby punktów biorąc pod uwagę różne aspekty, które państwo uważacie za zasadne. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Marcin Uchman – Prosiłbym o zabranie głosu 
przedstawicieli z terenu – Pan Krzysztof Sadowski jest w tej GKRPA i Przewodniczący – 
chciałbym żeby się ustosunkowali do tej sprawy. 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkomanii – Pani Jadwiga Kaczorek  - My nie będziemy się ustosunkowywali do ilości 
zwiększenia punktów alkoholowych – wybaczcie szanowni państwo , bo byłoby to niezgodne 
z nazwą naszej Komisji. Jesteśmy Komisją Rozwiązywania problemów Alkoholowych a nie 
zwiększania punktów  ale prawda jest taka: czy punktów będzie 30 czy 20 to jak ktoś chce się 
napić to się napije i jak nie kupi w jednym sklepie to kupi w drugim a gmina uzyska większe 
dotacje. My jako Komisja zamiast 40 osób dofinansować do wypoczynku letniego 
dofinansujemy 60 . taka jest prawda a jak zrobicie państwo to jest wasza sprawa. 
Przewodniczący Rady Gminy – Czy ktoś z państwa radnych chciałby złożyć wniosek w 
sprawie tej uchwały?  
Nie widzę. Nie słyszę. W związku z powyższym przystępujemy do głosowania.  
 
Uchwała NrXV/72/08 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Cegłów Nr IV/25/03 z 
dnia 27 lutego 2003 roku w sprawie ustalenia dla terenu gminy Cegłów liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5 % alkoholu z wyjątkiem 
piwa przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży . 
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Kto z państwa radnych jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
        za   -   9 głosów 
        przeciw -   2 głosy 
        wstrzymujące -  2  głosy 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję .Uchwała została podjęta. Głosowało 13 osób. 
Przed kolejnym punktem obrad czyli przed budżetem proponuję 10 min przerwy. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do kontynuacji obrad czyli do podjęcia 
uchwały w sprawie przyjęcia planu budżetu gminu Cegłów na 2008 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy – W międzyczasie powstał problem, że w planie pracy Rady 
Gminy przyjęcie budżetu ujęte jest w miesiącu marcu i po konsultacji z Panem mecenasem 
informuję, ż e nie koliduje to w żaden sposób i nie narusza to prawa. 
Proszę Pana Mecenasa o wyjaśnienie w tej sprawie. 
Radca Prawny – Szanowni państwo , państwa  plan pracy musi być zgodny z przede 
wszystkim z ustawami a ustawa mówi, że budżet gminy ma być przyjęty do końca marca.  
Czy państwo życzycie go sobie przyjąć w styczniu w lutym czy w marcu to nie ma znaczenia 
bo problemy zawarte w planie pracy równie dobrze można przenosić na inne miesiące a co do 
budżetu to tym terminem jest 31 marca. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Tylko jedno wyjaśnienie – Ustawa mówi, że do końca roku 
poprzedzającego , w szczególnych przypadkach do 31 marca.  
Radca Prawny – Dobrze ale ja rozumiem, że widocznie takie przypadki wystąpiły, jeżeli 
Rada zajmuje się dopiero teraz .  
Przewodniczący Rady Gminy – Pragnę poinformować, że projekt budżetu na rok 2008 
został pozytywnie zaopiniowany przez RIO . Uwagi, które RIO miało do projektu budżetu 
zostały uwzględnione . Poprawki zostały naniesione. Ponadto pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu Komisja Finansów na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji R.G.  
Myślę, że Wiceprzewodniczący R.G. a Przewodniczący Komisji Finansów chciałby jeszcze w 
sprawie budżetu zabrać głos. 
Wiceprzewodniczący R.G. - Pan Marcin Uchman – W swoim sprawozdaniu z prac 
Komisji przedstawiałem już, że zaopiniowaliśmy ten projekt po naszych wspólnych korektach 
pozytywnie. Jednak w międzyczasie kilka takich kosmetycznych zmian pojawiło się , które 
uciekły nam ze względu być może na zmęczenie tym ośmiogodzinnym posiedzeniem.  
Przedstawiałem te zmiany Pani Skarbnik, która pozytywnie się do nich ustosunkowała i 
większość radnych również, tak , że te propozycje zmian w ramach poprawek tera 
przedstawię a następnie przegłosujemy. 
Odnośnie planu wydatków – przesunięcie z działu 750 rozdziału 75023 – Urzędy Gmin z § 
421 zakup materiałów i wyposażenia kwoty 10 tys. zł do działu 921 rozdział 92109 §427 
zakup usług remontowych w Domach i Ośrodkach Kultury – przesunięcie kwoty 10 tys. zł . 
Chodzi o to, że wcześniej przesunęliśmy 20 tys. zł na ogrodzenie świetlicy w Hucie 
Kuflewskiej i placu w Wiciejowie a uciekły mam te wolne kwoty, które wcześniej były 
uwzględniane na § administracji publicznej. Jeszcze jedna zmiana z przesunięcie z działu 750 
rozdziału 75023 w Urzędzie Gminy z § 4300 zakup usług pozostałych z kwoty 10 tys. zł do 
działu 926 rozdziału 92695 § 421 i 4300  - kwoty 5 tys. zł z przeznaczeniem na organizację 
cyklu zawodów turniej sołectw gminy Cegłów, które rozgrywane byłyby na boiskach: w 
Rudniku, Podcierniu, Piasecznie i Cegłowie. Myślę, że jest to dobra inicjatywa i uzyska 
państwa poparcie. To by było tyle. Tu wydawał  nam się zbyt duży  wzrost na tych 
paragrafach  wydatków administracyjnych w Urzędzie Gminy i był to wzrost 30 % w 
stosunku do ubiegłego roku i myślę, że nie stanie się dramat jeżeli po te 10 tys. zł 
przesuniemy. 
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Dodatkowo prosiłbym o następna zmianę w opisie w dziale 600  rozdział o 60016 transport i 
łączność w opisie  w § 4300 dodać kompleksowe udrożnienie rowów przy drogach gminnych 
południowej części gminy . Tu wielokrotnie Komisja Rolnictwa i Komisja Finansów składała 
wnioski do Wójta w sprawie udrożnienia rowów  i teraz prosiłbym Wysoka Radę o 
zabezpieczenie tego zadania dokładnie z naszym planem budżetowym . 
Mamy tu jeszcze załącznik inwestycyjny i w tym załączniku brak jest wpisanego  zadnia 
ogrodzenia terenów gminnych w Hucie Kuflewskiej i w Wiciejowie. Mam ten plan po 
korekcie ponieważ zgłosiłem to telefonicznie Pani Skarbnik w dniu 18 lutego i ta zmiana jest 
już naniesiona. W załączniku inwestycyjnym wiersz 9 kolumna nazwa zadania – przy Huta 
Kuflewska wykreślić 7 lamp a wpisać uzupełnienie oświetlenia Huta Kuflewska przy szosie i 
Huta działki , ponieważ wszędzie w pozostałych miejscach nie ma opisu odnośnie liczby 
lamp, więc tu też nie ma co robić wyjątku . Wiersz 9 kolumna 2009 zwiększyć z zero na 60 
tys. zł i analogicznie w kolumnie 2010 zwiększyć na 60 tys. zł i dokonać stosownych zmian w 
wierszach i kolumnach powiązanych . Zwiększyliśmy tu nakłady na oświetlenie , 
dorzuciliśmy sporo zadań i zapomnieliśmy dołożyć środków w tym załączniku 
inwestycyjnym tak, że te 60tys. zł powinno wystarczyć. W wierszu 11 kolumna nazwa 
zadania modernizacja obiektów kulturalno – społecznych w Cegłowie i w Kiczkach dopisać 
jeszcze słowo „inne”. W międzyczasie doszły jeszcze dwie rzeczy: w wierszu 2 – Pani sołtys  
z Woli Stanisławowskiej prosi aby uszczegółowić . Po konsultacji z Wójtem jest tu 
wymieniona budowa i modernizacja dróg gminnych i wpisana jest tam sama Huta Kuflewska, 
więc aby uszczegółowić to będzie zmiana na – Huta Kuflewska, Wola Stanisławowska. 
Odnośnie tego samego wiersza jest zapis – dokumentacja Kiczki – Dzielnik a dokumentacja 
nie jest wydatkiem inwestycyjnym. 
Pan Wójt i Pani Skarbnik- Jest. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Marcin Uchman – No ale tutaj zakładaliśmy, że 
pieniądze z drogi na Posiadały miały przejść na nią  i tutaj wykreślamy słowo dokumentacja , 
tylko po prostu – droga Kiczki – Dzielnik, bo sama dokumentacja nie jest nam potrzebna do 
jeżdżenia tą drogą. Teraz prosiłbym o przegłosowanie. Dziękuję. 
Sekretarz Gminy – Do budowy i modernizacji drogi musi mieć Pan dokumentację. Inaczej 
nie zrobi tej drogi . 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – To znaczy tak ale ujęta jest tylko dokumentacja a nie 
ma ujętej modernizacji tej drogi. 
Sekretarz Gminy – No bo na ten rok tylko na to nas stać . 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Tak ale to jest dywagowanie Pani Sekretarz i proszę 
jeśli Pani chce zabrać głos o zgłoszenie do Przewodniczącego i wówczas będziemy 
dyskutować. 
Czy są jakieś ? Ja bym proponował żeby przyspieszyć dyskusję i przegłosować te wszystkie 
drobne korekty . Jeszcze radny Szymanek , proszę. 
Radny – Pan Wojciech Szymanek –  W dziale 600 to kompleksowe udrożnienie rowów w 
drogach gminnych, to w południowej części nie, na tym bym skończył bo wszystkie rowy są 
w gminie niedrożne, ta, że bez tego „w południowej części”.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Czy wszystkie poprawki głosujemy razem czy 
oddzielnie? 
Przewodniczący Rady Gminy – czy ktoś z państwa radnych chciałby złożyć jeszcze 
wniosek? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Mam pytanie do Radcy Prawnego – czy jest możliwe 
głosowanie tych wszystkich poprawek razem? 
Radca Prawny – Wydaje mi się, że nie bo nie każdy może wyrażać zgodę na wszystkie 
poprawki i na przykład w części ktoś może być – za, a w części  może być przeciw. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Jeśli Pan Przewodniczący pozwoli to przystąpimy do 
głosowania . 
Radca Prawny – Panie Przewodniczący mogę zabrać głos? 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę bardzo Panie Mecenasie. 
Radca Prawny – Proszę państwa pamiętajcie jeszcze o jednej rzeczy, bo jeśli się zmienia 
nazwa to wcale nie jest zmiana nazwy. Jeżeli przykładowo robimy dokumentację na drogę w 
Kiczkach i dodajemy jeszcze gdzieś to przecież za tym idą spore pieniądze, więc nie jest to 
tylko zmiana nazwy i dodania nowej miejscowości . 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Proszę o konkretne postawienie pytania. 
Radca Prawny – Konkretne pytanie jest takie: Jeżeli składa się wniosek do budżetu i 
deklaruje się zwiększenie zakresu robót , to trzeba znaleźć dodatkowe pieniądze na to, więc z 
którego działu chce Pan to przenieść? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Już odpowiadam. Był złożony wniosek. 
Radca Prawny – Rozmawiamy na sesji , nie wszyscy znają Pana wniosek. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Był złożony wniosek wśród radnych o wykluczenie 
drogi Posiadały - Rososz  i pieniądze z tej drogi przeszły decyzją radnych na drogę Kiczki – 
Dzielnik i to było źródło finansowania tej inwestycji .To miała być nie tylko dokumentacja a 
całe zadanie. Przykro mi, że Pana Radcy nie było na naszym spotkaniu. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Panie Mecenasie. 
Radca Prawny – Ja tylko chciałem zwrócić uwagę, że nic nie zostało przeniesione bo 
przenosi Rada Gminy a nie Komisja. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Poprawię. Komisja – zebranie Komisji było wśród 
wszystkich radnych . 
Radca Prawny – Komisja nie jest to Rada Gminy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Był to wniosek złożony przez zespół wszystkich 
Komisji , który będziemy teraz właśnie głosowali. 
Radca Prawny – Tak jest. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Nie rozumiem Pana podejścia. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – Czyli jest wniosek z naszego 
wspólnego posiedzenia i mamy głosować teraz ? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Teraz mamy złożony projekt inny 
Przewodnicząca Komisji Oświaty - Absolutnie . Nie po to siedzieliśmy osiem godzin , żeby 
teraz od nowa wszystkie wnioski głosować. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki – Chodzi o te poprawki. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Ja rozumiem. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę radny- Pan Janicki. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki –W sprawie dokumentacji tej  drogi, bo to nie chodzi o 
budżet na 2008 rok , to zgoda, tylko, że dokumentacja na 2008 rok . Chodziło o to, żeby w 
planie wieloletnim było wpisane – całość zadania do 2010 roku. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Nieuważnie Pan słuchał. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu radnemu.  
Radca Prawny -  To są poprawki do budżetu . 
Radny – Pan Dariusz Uchman – W ten sposób można dywagować, że należy budżet 
rozłożyć na części i też głosować go po kawałku bo ktoś jest ... 
Radny – Pan Krzysztof Janicki – Ale poprawki można przegłosować. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pan radny Uchman . 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Myśląc logicznie i spójnie to w ten sposób można by było 
wywnioskować, że ponieważ Rada głosuje budżet to Rada może głosować poszczególne 
etapy budżetu. Jeżeli te projekty Rada przyjmuje to one się odnoszą do wszystkich projektów 
i Rada się na to zgadza to ja nie widzę tutaj problemu, żeby głosować je wszystkie oddzielnie. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Panie Mecenasie. 
Radca Prawny – Z całym szacunkiem, Pan nie może mówić w imieniu Rady bo być może 
któryś z radnych się na to nie zgadza. Dlaczego Pan mówi, że cała Rada się na to zgadza? 
/ wynikła ogólna dyskusja wśród Radnych / 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę pojedynczo zabierać głos.  
Radny – Pan Dariusz Uchman – Ja proszę o odczytanie protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Ja w takim razie zacznę od innej strony -  proszę 
radnych o zgłoszenie ewentualnie na który z tych wymienionych wniosków radni się nie 
zgadzają . Jeżeli takiego zgłoszenia nie będzie przegłosujemy je razem. Czy radni zgłaszają 
obiekcje co poszczególnych punktów przedstawionych wcześniej?  
Przewodniczący Rady Gminy – Propozycje zmian na dzisiejszą sesję nie są obszerne i 
przegłosujemy je pojedynczo. 

- pierwsza poprawka – przesunięcie z działu 750 rozdział 75023 z § 4210 przesunąć 
kwotę 10 tys. zł do działu 921 rozdział 92109 § 4270 . 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej poprawki proszę o podniesienie ręki do góry: 
        za     – 10 osób 
        przeciw    - brak 
        wstrzymało się  - 3 osoby 
Głosowało 13 osób. Dziękuję.  

Radca Prawny – Gdzie jest to jednogłośnie? 
Radny – Pan Dariusz Uchman  - Komentarze są zbyteczne. 
Radca Prawny – Ja mówiłem do Pana Wójta . Pan nie prowadzi sesji. 
Radny – Pan Dariusz Uchman  - Przepraszam. Ja mam wniosek.  
Przewodniczący Rady Gminy – Słucham Pana radnego. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Przepraszam. Sesja budżetowa jest od tego, żeby 
dyskutować a nie komentować i proszę się na tym skupić. 
Przewodniczący Rady Gminy – Szanujmy się nawzajem i nie komentujmy tego i myślę, że 
sprawnie będzie przebiegała sesja. 

- poprawka druga – przesunięcie z działu 750 , rozdział 75023 § 4300, kwota 10 tys. zł  
do działu 926, rozdział 92695 § 4210 z przeznaczeniem na organizację zawodów i 
4300 . 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
        za   -11 osób 
        przeciw  -brak 
        wstrzymało się  - 2 osoby 

Głosowało 13 osób. 
- poprawka trzecia – dział 600, rozdział 60016 transport i łączność, w § 4300 dodać 

„kompleksowe udrożnienie rowów przy drogach gminnych”. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej poprawki, proszę o podniesienie ręki do góry. 
        za - 13 osób 
Głosowało 13 osób. Dziękuję. 

- poprawka czwarta – załącznik inwestycyjny – brak wpisanego zadania – ogrodzenie 
terenów gminnych w Hucie Kuflewskiej, w Wiciejowie. Zgłoszenie zostało 
przekazane telefonicznie Pani Skarbnik i zostało ujęte w planie budżetu więc nie 
będziemy głosować. 

- Poprawka piąta – w załączniku inwestycyjnym – wiersz 9, kolumna nazwa zadania – 
przy – Huta Kuflewska  - wykreślić „7 lamp”  a wpisać – „ uzupełnienie oświetlenia 
Huta przy szosie i Huta działki”  

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej poprawki proszę o podniesienie ręki do góry. 
        za   - 10 osób 
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        przeciw  -brak 
        wstrzymujących się - 3 osoby 

Głosowało 13 osób. Dziękuję. 
- Poprawka szósta – Wiersz 9 kolumna 2009 – zwiększyć na kwotę 60 tys. zł.  

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej poprawki proszę o podniesienie ręki do góry. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Marcin Uchman – dokooptowaliśmy kilka zadań 
oświetleniowych a nie przeznaczyliśmy w tym wieloletnim planie inwestycyjnym na to 
pieniędzy, więc bezpłatnie nikt nam tego nie zrobi i stąd taką logiczną poprawką jest  aby 
zabezpieczyć na to oświetlenie jakieś pieniądze, które i tak w każdym budżecie , z tych które 
poprzednio oglądałem były zabezpieczone. To jest takie uzasadnienie – zarówno na rok 2009 
i 2010. Możemy dwa razy przegłosować. 
Wójt Gminy – Tam jest 90 tys. zł . 
Skarbnik Gminy – Pani Hanna Brynk – Czyli w takim razie trzeba kolumnę F zwiększyć o 
120 tys. zł, bo kolumna F wykazuje nam wielkość zadania.  
Przewodniczący Rady Gminy – Kto z państwa jest za przyjęciem tej poprawki proszę o 
podniesienie ręki do góry. 

        za   - 8 osób 
        przeciw  - brak 
        wstrzymujących się - 5 osób 

Głosowało 13 osób/. Dziękuję. 
- Poprawka siódma –  wiersz jedenasty - pełna nazwa zadania – modernizacja obiektów 

kulturalno- społecznych w Cegłowie i w Kiczkach – dopisać – „inne”, 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik – Ja mam pytanie do 
wnioskodawcy – co znaczy „inne”? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Podciernie, Huta Kuflewska ,wszystkie pozostałe 
obiekty należące do gminy, stanowiące własność gminy, które można wykorzystać na takie 
cele jeśli pozostaną jakieś środki w budżecie. 
Przewodniczący Rady Gminy – W związku z tym, że została przyjęta autopoprawka nie 
będzie to głosowane. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zmiana w opisie droga Huta Kuflewska na droga Huta 
Kuflewska – Wola Stanisławowska – etap pierwszy. 
Przewodniczący Rady Gminy – Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej poprawki 
proszę o podniesienie ręki. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Na pewno ad hoc nie możemy tego robić. 
Przewodniczący Rady Gminy – Czy ktoś z państwa radnych w związku z tą poprawką 
chciałby złożyć wniosek?  
W związku z tym, że nie ma żadnych wniosków, kto z państwa jest za przyjęciem tej 
poprawki, proszę o podniesienie ręki do góry. 
        za  - 11 osób 
        przeciw - brak 
        wstrzymujące - 2 osoby 
Głosowało 13 osób. Dziękuję. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – To teraz musimy to przegłosować, chyba tak? 
W dokumentacji tej na Kiczki , wcześniej była dokumentacja. 
Wójt Gminy – Już jest to poprawione w wieloletnim planie inwestycyjnym 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Tak ale Radca Prawny mówił przed chwilą że musimy 
wszystko głosować. 
Radca Prawny – Jest to autopoprawka, jeżeli Pan Wójt przyjął to powinien to zgłosić. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Dobrze czyli głosujemy w tej formie. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Czy ktoś z państwa radnych chciałby jeszcze złożyć 
wnioski co do przegłosowania poprawek? 
Proszę Panie Wójcie. 
Wójt Gminy – Planujemy współfinansowanie zakupu samochodu dla w latach przyszłych dla 
Podciernia i Pełczanki z tym, że dla OSP Pełczanka ważniejsza jest budowa garażu. Jest to 
wniosek nie mój i nie chcę tu ingerować w sprawy zakupu ale OSP Pełczanka chce w 
pierwszej kolejności wybudować garaż i dopiero myśleć o zakupie samochodu. Jest to pewna 
prawidłowość. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pan radny Uchman. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Przepraszam Panie Wójcie, nie wiem na jakiej podstawie 
Pan się wypowiada, bo ja reprezentuję Pełczankę i fakt, że są tam głosy przeciw to nie 
znaczy, że demokratycznie. 
Wójt Gminy – Ja tylko mówię, że jest to informacja, którą uzyskałem od OSP Pełczanka . 
Radny – Pan Dariusz Uchman – To nie wiem, może Pani sołtys coś wie. 
Sołtys wsi Pełczanka – Pani Zofia Redek – tak , ale ja nie jestem w straży. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Ja się czuję tak, jakby Pan reprezentował Pełczankę. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Panie Wójcie. 
Wójt Gminy – Przedstawiciele OSP Pelczanka poinformowali mnie, że dla nich ważniejszą 
sprawą jest budowa garażu a nie zakup samochodu i tylko tyle przekazuję. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Na dzień dzisiejszy tak, ale zakup samochodu jest w 
przyszłym roku to nie wiem. 
Wójt Gminy – Garaż chcą dobudować do strażnicy w ciągu dwóch lat. 
Sołtys wsi Pełczanka – Pani Zofia Redek – Samochód mamy w dobrym stanie. 
Przewodniczący Rady Gminy – Czy ktoś z państwa radnych chciałby jeszcze złożyć 
wnioski? Nie widzę. Nie słyszę. 
W związku z tym przystępujemy do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2008 rok. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały, proszę o podniesienie ręki do góry. 
        za  - 12 osób 
        przeciw - 1 osoba 
        głosów wstrzymujących się nie było 
Budżet został przyjęty. Głosowało 13 osób. 
Uchwała Nr XV/ 73 /2008 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2008 rok została 
podjęta. 
 
Ad. pkt. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy –  Kolejny punkt to interpelacje i zapytania.  
Kto z państwa radnych ma zapytanie? 
Pan radny Uchman, proszę. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – jedna uwaga techniczna, tam w projektach uchwał jest  
14 luty dobrze byłoby, żebyście państwo to zmienili. Druga uwaga chciałby ten plik ze 
zmianami dostać jeśli można na pendrajfa , a trzecia uwaga to chciałbym wyrazić ubolewanie 
nad tym, iż najważniejsza uchwała jaką podejmujemy w każdym roku została 
przeprowadzona moim zdaniem trochę w chaotycznym tempie bez możliwości udzielenia 
przez Pana Przewodniczącego  wypowiedzenia się wszystkim na dane tematy. 
Przewodniczący Rady Gminy – Wielokrotnie pytałem – kto z państwa radnych chciałby 
złożyć wnioski do projektu budżetu. 
Jesteśmy w punkcie 8 – interpelacje i zapytania. 
Proszę Pani Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii. 
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Pani Jadwiga Kaczorek – Przewodnicząca GKRPA – We wtorek 19 lutego GKRPA 
otrzymała wniosek od Komisji Oświaty w sprawie wzmożenia kontroli punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych i całego zaplecza. Zgadzamy się z tym jak najbardziej . Widzimy te 
nieprawidłowości. Kontrolujemy punkty sprzedaży, być może za mało. Dlatego też na 
najbliższy wtorek zaplanowaliśmy spotkanie z Prezesem GS „SCh” ponieważ najwięcej skarg 
dotyczy punktów geesowskich, szczególnie sklepu sąsiadującego z Urzędem Gminy i w 
Mieni. Tam naprawdę otrzymuje się przyzwolenie na picie i nawet my pojedynczy 
członkowie Komisji, jeśli wchodzimy do sklepu i widzimy osoby pijące to one się ze sklepu 
w tym momencie wynoszą ze sklepu i nie mamy żadnej możliwości egzekwowania tego typu 
spraw. Uzgodniliśmy z Panią Sekretarz ,że zostaną przeprowadzone różne szkolenia dla 
sprzedawców właśnie w tych sklepach uwzględniając wszystkie zasady związane z 
prawidłowym realizowaniem Ustawy o Wychowaniu w Trzeźwości były respektowane. 
Zobowiązuję się w imieniu całej Komisji do wzmożonej kontroli i do tego, by kultura picia 
była nieco wyższa i do tego aby tego picia w miejscach publicznych nie było widać ale nie 
jest to tylko nasza rola, jest to również rola sprzedawców, którzy muszą się do tego 
odpowiednio zastosować. Na wniosek odpowiadam dzisiaj ustnie, jeśli Komisja sobie życzy 
to odpowiemy pisemnie. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Dziękujemy bardzo. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękujemy bardzo Pani Przewodniczącej GKRPA. 
Proszę teraz Pan Sołtys z Posiadał. 
Pan Sławomir Niedek – sołtys wsi Posiadały – Ja chciałem zapytać państwa radnych,czym 
była podyktowana taka decyzja zmiany remontu drogi Posiadały – Rososz na drogę Dzielnik 
– Kiczki. Uważam, że nasza droga jest w centrum naszej gminy i służy mieszkańcom 
Posiadał, Piaseczna, Kiczek , którzy dojeżdżają do lasu, do działek., pracują tam. Wystarczy 
tylko jechać tam i zobaczyć ile w tej chwili leży tam metrów drzewa. Droga Kiczki – Dzielnik 
jest na pewno potrzebna ale tam ruch jest bardzo mały i na pewno ta droga nie służy 
mieszkańcom Kiczek i wystarczy zapytać sołtysa jednego lub drugiego z Kiczek albo radnych 
czy mieszkańców, że jest to droga w większości gminy Siennica. Jestem bardzo 
rozczarowany taką decyzją. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Proszę Pan sołtys Wsi Rososz. 
Pan Wiesław Kazimierczyk – sołtys wsi Rososz – Ja w tej samej sprawie. Dlaczego to 
zostało zmienione i przeniesione. To może by warto wyremontować drogę do tych trzech 
działek Panie Wójcie. Wniosek był  złożony i nic się nie wspomniało na ten temat a sprawa ta 
się ciągnie już ze dwadzieścia lat. Nadleśnictwo miało tam remontować, gmina i zmienia się 
już trzeci Wójt a droga jak nie była tak nie jest zrobiona. 
Wójt  Gminy – Dlatego była planowana cała droga do modernizacji od Posiadał. 
Sołtys wsi Rososz – To nie jest ta droga Panie Wójcie, to jest ta droga na początku Rososzy 
tak zwany wygon do trzech domów. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – To dlaczego pan nie zgłaszał? 
Sołtys wsi Rososz – Zgłaszałem. Zawsze się zgłasza. To co miałem Radzie przerywać ?  
Radny – Pan Dariusz Uchman – Przepraszam, wolno zgłaszać. 
Sołtys wsi Rososz – No tak ale dopiero teraz a przedtem nie wolno było. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu. Proszę Pan sołtys Adamiak. 
Sołtys wsi Cegłów – Pan Janusz Adamiak – Chciałem zapytać Pana Wójta – po co Rady 
Sołeckie składają wnioski do planu. Rada Sołecka w Cegłowie złożyła wniosek żeby 
oświetlić ulice: Zacisze, Tuwima i Kochanowskiego i nic nie jest wspomniane a te ulice już 
drugi rok są zgłaszane do oświetlenia. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Proszę Pan sołtys Zychowicz. 
Sołtys wsi Wiciejów – Pan Bolesław Zychowicz – W sprawie ogrodzenia zbiornika 
przeciwpożarowego w Wiciejowie, który jest nadal  niewykorzystywany ale jest nie 
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ogrodzony i jeśli chodzą dzieci do szkoły i ktoś by tam wpadł i utopił by się to gmina miałaby 
nieprzyjemności. Ja i Rada Sołecka  już piszę trzy czy cztery lata o zabezpieczenie tego 
zbiornika. 
Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję. Proszę Pan sołtys Romanowski. 
Sołtys wsi Wólka Wiciejowska – Pan Janusz Romanowski – Ja chciałbym zapytać Pana 
Wójta czy w tym roku 2008 będzie wodociągowana Wólka Wiciejowska? 
Wójt Gminy – Proszę państwa część zadania, które weszło czyli Woźbiń, część ulicy 
Willowej i Mienia Wygwizdów jest finansowane z Urzędu Marszałkowskiego ze środków 
Marszałka Urzędu Mazowieckiego. 
Gdyby wartość budowy wodociągu na Wólce Wiciejowskiej była niższa należałoby może 
złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na  cały wodociąg ale proporcja finansowania 
przy  200 tys. zł , które Urząd Marszałkowski przeznaczył na to finansowanie jest 
proporcjonalnie zbyt niska do zadania. Optymalniej jest sfinansować Woźbiń  a Wólka 
Wiciejowska z pozostałych środków, które tu pozostają na tym zadaniu. Mam nadzieję , że 
ruszy również RPO z którego można będzie sfinansować Wólkę Wiciejowską. 
Radny – Pan Adam Padzik – Czyli nadzieja jest? 
Wójt Gminy –Rozmawialiśmy na ten temat, że dobrze byłoby gdyby skończył 
wodociągowanie w tym roku w całości.  
Przewodniczący Rady Gminy -  Proszę Pan sołtys Adamiak.. 
Sołtys Cegłowa – Pan Janusz Adamiak  - Ja chciałem zapytać – chodzi mi o targowisko – 
czy w tym roku nareszcie będzie utwardzone czy nie, bo naprawdę Sanepid zamknie. Rada 
Sołecka przekazała  na rzecz gminy to targowisko. Przewodniczący R.S. przecież zgłaszał 
Wójt Gminy – Nie przekazała targowiska bo nie było quorum . 
Sołtys Cegłowa – jak będziemy czekać to zamkną targowisko, bo Sanepid już w zeszłym 
roku chciał zamknąć ale jeszcze przedłużyli na rok. 
Przewodniczący Rady Gminy – Kto z państwa ma jeszcze zapytania? 
Proszę Panie Wójcie. 
Wójt Gminy – Sprawa targowiska była już parokrotnie wyjaśniana. Ponieważ jest szansa 
pozyskania środków z PROW na odnowę wsi ale nie na targowisko bo tam jest postawiony 
warunek jeden- żadnej komercji , czyli nie można pozyskać środków na coś co przynosi 
dochód. Targowisko mamy kilka godzin w tygodniu . Jest już zrobiona dokumentacja na 
utwardzenie południowej części parkingu i to będziemy zgłaszać jako parking do wniosku bo 
on ma służyć jako parking po kilka godzin w tygodniu – do soboty a w sobotę kilka godzin 
będzie przeznaczony na targowisko. Nie jest to w tym dziale tylko w dziale drogi . Druga 
część to już nie jest parking i będzie robiona z tej kwoty, która jest tu zabezpieczona czyli  
92 tys. zł. 
Przewodniczący Rady Gminy -  Dziękuję Panu Wójtowi. Kto z państwa chciałby jeszcze 
zabrać głos?  Proszę Pan radny Padzik. 
Radny – Pan Adam Padzik – Panie Wójcie chciałem zapytać dlaczego wykonawca nie 
wchodzi z tą wodą? Ludzie mają po odłączane to przejście pod torami a kierownik budowy 
dzwoni do sołtysa, że czeka na hasło. 
Wójt Gminy – Nieszczęście proszę państwa polegało na tym, że zmarł nam wykonawca w 
trakcie realizacji projektu i pewne rzeczy, które powinny być już zrobione zostały opóźnione 
z tym, że aneks z Urzędem Marszałkowskim jest podpisany do końca czerwca. 
Radny – Pan Jacek Wąsowski – Ja mam jeszcze takie pytanie – czy droga Kolejowa została 
już odebrana? 
Wójt Gminy – Nie. Tu również , pamiętacie państwo mówiliśmy o nie wygasających 
środkach z Urzędu Marszałkowskiego. Trzy zadania były wnioskowane o przesunięcie 
terminu realizacji na 2008 rok– bieżnia, ulica Kolejowa i wodociąg w Wiciejowie. Na 
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wszystkie te umowy mamy spisane aneksy terminowe do realizacji z Urzędem 
Marszałkowskim. 
Radny – Pan Jacek Wąsowski – Chodzi mi o wykonanie, które jest fatalne i  bardzo dobrze 
się stało, że jest jeszcze nieodebrane. 
Wójt Gminy – Zima weryfikuje jakość wykonania prac a odbioru jeszcze nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu Wójtowi. Proszę Pan radny Uchman. 
Radny – Pan Marcin Uchman – Ja mam pytanie odnośnie wniosków złożonych przez  nasze 
OSP , w imieniu których jednostek Wójt złożył wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o 
wsparcie. 
Wójt Gminy – Wszystkie jednostki poza Posiadałami, które złożyły niewłaściwy wniosek, 
wszystkie wnioski zostały przesłane do Urzędu Marszałkowskiego, żadnego wniosku nie 
wybieraliśmy. Posiadały zrobiły błąd ponieważ złożyły wniosek budowlany a takie wnioski 
są nie rozpatrywane . 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu Wójtowi. Proszę Pan radny Wąsowski. 
Radny – Pan Jacek Wąsowski – Ja mam prośbę o wpłynięcie na Zakład Gospodarki 
Komunalnej , ich statutowym działaniem jest porządek na terenie naszej gminy a w 
szczególności Cegłowa  Nie ma śniegu i Cegłów wygląda fatalnie – brud, i jeszcze raz brud, 
butelki wzdłuż ulicy Kolejowej i ulicy Reja. Chodzi o uaktywnienie tej komórki w 
szczególności w kierunku porządku . 
Wójt Gminy – Ponieważ zdjęliście państwo z tej kwoty na utrzymanie dróg, na oczyszczanie 
rowów, więc obawiam się, że na inne zadania nie wystarczy środków. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pan radny Uchman. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – jest paragraf w budżecie jakby Pan Wójt był łaskaw tam 
przesunąć jest wyraźnie – oczyszczanie – tak, że są to dwa różne paragrafy. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Proszę pani radna Wójcik. 
Pani Teodora Wójcik – Przewodnicząca Komisji Oświaty- Ja jeszcze do Pana Wójta 
odnośnie stanu ulicy Kościuszki . Ja rozumiem, że ta nakładka asfaltowa będzie zrobiona 
szybciutko zaraz po kanalizacji, że będziemy mieli też chodniki, tuje, oświetlenie pełne tak 
jak inni mieszkańcy ale odnośnie dnia dzisiejszego – Zarząd Powiatowy łatał dziury. Bardzo 
proszę Pana Wójta jako gospodarza terenu o przejechanie albo nawet przejście się ta drogą. 
Proszę zobaczyć jak ta droga została poreperowana Brukowce niemalże powsadzane w dziury 
z piachem jakimś i co któraś dziura jest wypełniona . Czegoś takiego jeszcze nie widziałam. 
Czy ktoś dla ironii to robił? Druga sprawa – Po raz któryś zwracam uwagę na zarwany 
odcinek drogi jadąc od strony Cegłowa przed ulicą Ogrodową, gdzie jest pół jezdni zarwanej. 
Ludzie przewracają się na rowerach dlatego, że jeden pedał zawadza . jest przynajmniej pół 
metra różnicy. Bardzo proszę gospodarza tego terenu o zainteresowanie się i skierowanie do 
stosownej instytucji swojej prośby, żeby zajęli się tą drogą.  
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania . 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Przepraszam, ja chciałbym wrócić do mojego pytania. Pan 
Wójt nie ustosunkował się, proszę ten paragraf wskazać 
Skarbnik Gminy – Pani Hanna Brynk – Dział 600 drogi i łączność w rozdziale 60016  
§ 4300 mamy państwa wnioskiem dopisać kompleksowe udrażnianie rowów przy drogach 
gminnych. Jest to ten §, który ogólnie obejmuje eksploatację dróg gminnych czyli 
oczyszczanie i wszystko inne co jest związane z udrażnianiem rowów gminnych . 
Mieszkanka Cegłowa – A kiedy będzie to zrobione?  
Pani Skarbnik – Ja nie wiem kiedy. Odpowiadam tylko na pytanie Pana radnego, że w  
§ 4300 chcieliście państwo dopisać jeszcze jako wykonanie pozostałych usług związanych z 
eksploatacja dróg gminnych plus dopisać do tego jeszcze kompleksowe udrażnianie rowów 
przy drogach gminnych . Jest to jeden paragraf, który obejmuje wszystkie usługi związane z 
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utrzymaniem dróg gminnych  - reperacja , sprzątanie, naprawy, po części sprzątanie bo zależy 
to od wykonywanej roboty- raz będzie to jako porządkowanie placu a innym razem  
Radny Pan Jacek Wąsowski – Czyli można przyjąć, że w tym punkcie jest ujęte 
porządkowanie placów? 
Skarbnik Gminy – Nie zawsze, bo jeśli jest remont to jest to coś więcej niż  naprawa. 
Radny – Pan Jacek Wąsowski – Właśnie o to chodzi czy oczyszczanie naszej miejscowości 
jest ujęte w tych naszych przepisach bo nam nie chodzi o samo oczyszczanie rowu jako 
takiego tylko  o oczyszczanie placów i wzdłuż tak jak mamy plac przed tym nowym Domem 
Kultury po dawnej policji to moim zdaniem stan ten jaki jest pozostawia dużo do życzenia. 
Na pewno nie została skoszona trawa, nie zostało uporządkowane i wygląda to bardzo źle, ten 
plac, który jest między ulicą a samym  budynkiem. Być może , że pozostawia dużo do 
życzenia kultura ale można by dyskutować też nad organizacją tego parkingu, dosyć ciężko 
jest tam zaparkować. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę . Pan radny Uchman  
Radny – Pan Dariusz Uchman – Czy mogę prosić o pokazanie na wyświetlaczu dział 900 
rozdział 90003 oczyszczanie miast i wsi? 
Wójt Gminy – ale nie dróg. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – ale tu zgłaszali państwo oczyszczanie Cegłowa. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – wynagrodzenia osobowe pracowników 41500 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pani Sekretarz. 
Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska – Proszę państwa jest to pewien problem 
natomiast jest pytanie czy my rozbudowujemy ZGK o pracowników fizycznych, którzy wcale 
nie są tani. My co roku w sezonie zatrudniamy tylu pracowników interwencyjnych  ile 
refunduje nam Urząd Pracy i najczęściej jest to na pół roku. Są to pracownicy całkowicie 
bezrobotni. Polega to na tym, że Urząd Pracy refunduje nam pewną część wynagrodzenia do 
wysokości 40- 50 % z narzutami na ZUS , żeby Urząd Pracy zawarł umowę  to my musimy 
zagwarantować im przynajmniej minimalne wynagrodzenie, są pracownikami 
samorządowymi to i wysługa lat im się należy. Są to pracownicy niskowydajni, są posyłani 
przez Kierownika do prac na teren całej gminy. Obecnie mamy sezon zimowy i w tej chwili 
takiej umowy nie mamy a podział środków dopiero nastąpi w Urzędzie Pracy. 
Duża część Cegłowa i wsi leży przy drogach powiatowych i niemniej Ustawa,  narzucająca na 
właściciela nieruchomości, która przylega do drogi obowiązku sprzątania drogi do osi jezdni  
nadal obowiązuje i wystarczyłoby dwa razy w kwartale wziąć szuflę, grabie i zgrabić. 
Rozumiem, że niektóre pobocza drogi są trudne do utrzymania, bo są nierówności bo są to 
gruntowe pobocza. Niemniej te wsie wyglądałyby lepiej gdyby mieszkańcy sprzątali do 
granic posesji. Jeśli wszyscy będziemy o to dbać to tych kilku pracowników najętych byłoby 
od tych grubszych robót czyli tak jak Pan radny postulował ad wykaszania rowów , wycinania 
samosiejek, udrażniania rowów. 
Przewodniczący Rady Gminy – Proszę Pan radny Uchman. 
Radny – Pan Dariusz Uchman - Ja tylko chciałem sprostować wypowiedź Pana Wójta , bo 
my nie zabraliśmy żadnych pieniędzy z oczyszczania. Widzicie państwo co nam pozostało, 
tak, że są to dwa różne działy i chodziło mi tylko o sprostowanie, żeby było jasne pieniądze 
jak były tak i są. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję Panu radnemu. 
Pan radny Wąsowski chciał jeszcze zabrać głos, proszę. 
Radny – Pan Jacek Wąsowski – Ja chciałbym jeszcze jedną rzecz powiedzieć , że ten nasz 
ZGK powinien być widoczny na naszych drogach. Ja czasami jak mam pierwsza zmianę to 
niestety nie widzę  tych pracowników a zima jest lekka i nie mają dużo zajęć związanych z 
utrzymaniem dróg i mogliby przeznaczyć ten czas na oczyszczenie miejsca gdzie mieszkamy, 
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żeby ono wyglądało ładnie i zachęcająco. Wszyscy o to walczymy, każda Rada, wszystkie 
wnioski są w tym kierunku żeby było ładniej i lepiej w Cegłowie. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Proszę Pan radny Mistewicz.. 
Radny – Pan Jan Mistewicz – Ja na temat dróg. Droga Posiadały – Rososz. Proszę państwa 
ja ten teren dobrze znam. Jeżeli jadąc z Kiczek do Cegłowa to jest taka sama odległość jakby 
się jechało z Kiczek przez tą nowo wybudowaną drogę do Rososzy . Jeżeli z Kiczek jadą do 
Mińska to mają bliżej przez Siodło jak jechać przez Cegłów. Drugie na temat składu drzewa 
to drogę tą faktycznie  zniszczyło Nadleśnictwo bo w tej chwili przypuszczam około  
100 tys m3 drzewa składowane na tej drodze ii to wszystko ciężkim sprzętem wywozili ,  
dlatego ta droga jest faktycznie zbombardowana. Więc jest prośba do Wójta żeby się zgłosić 
do Nadleśnictwa i tą drogę poprawić bo w tej chwili jest nieprzejezdna. To tyle. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Pan radny Janicki proszę. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki – Odnośnie drogi Kiczki – Dzielnik, ponieważ są zarzuty, 
że niezasadna. Ja uważam ale to jest moje zdanie, że droga Posiadały – Rososz to jest luksus 
bo są drogi dojazdowe z dwóch stron a droga  Kiczki – Dzielnik , tam jest niedużo bo jest 
sześć gospodarstw które w naszej gminie płacą podatki i jak przyjdzie roztopa albo śnieg to  
nie mają żadnego połączenia z gminą Cegłów tylko przez Siennicę , taka jest prawda a przez 
Siennicę jest 25 km. Jest jeszcze drugi aspekt , nie wiem jak to się ułoży i jak to się uda- 
gmina Siennica wystąpiła ,żeby z jakiegoś działania dofinansowanego z Unii , ja nie znam 
szczegółów,  żeby wspólnie zrobić tą drogę na zasadzie środków pomocowych połączenia 
gmin dlatego jest mój nacisk żeby spróbować zrobić tą drogę dzięki dofinansowaniu . 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje Panu radnemu. Proszę Pan Niedek. 
Sołtys wsi Posiadały – Sławomir Niedek – Ja rozumiem, że jest dojazd z różnych stron do 
Rososzy ale wszyscy chłopi z Posiadał dojeżdżają do tego lasu i dlatego też ta droga jest 
niezbędna tak jak i do Rososzy Tam nie jest taki duży odcinek bo około 500 m żeby z niego 
zrezygnować , głównie to trzeba rowy zrobić podgarnąć . Droga do Dzielniku jest bardzo 
potrzebna  ale jest też jeszcze  droga  Kamionka – Kiczki, która  jest bardziej ruchliwa i jest 
bardziej potrzebna mieszkańcom Kiczek i Skupia. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję. Pan radny Uchman proszę. 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Marcin Uchman – My tutaj nie wykluczyliśmy remontu 
tej drogi, żeby była jasność , raczej Rada się nie opowiedziała za tym aby tam kłaść asfalt i do 
Rososzy ciągnąć autostradę a pieniądze na remonty są i na pewno przy pomocy Wójta ta 
droga będzie poprawiona i miejmy nadzieję, że przy udziale Nadleśnictwa. 
Przewodniczący Rady Gminy –  Dziękuję Panu radnemu . Czy są jeszcze jakieś zapytania? 
Nie zgłoszono więcej pytań. 
Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję w takim razie i przechodzimy do punktu 9 sprawy 
bieżące. 
 
Ad. pkt. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy – Do Rady Gminy Cegłów wpłynęło pismo od mieszkańców 
Cegłowa z części, która nie posiada jeszcze kanalizacji, podpisów jest dosyć 
dużo.Mieszkańcy domagają się, wręcz żądają aby Rada Gminy dopilnowała, by w budżecie 
na 2008 rok zagwarantowano środki finansowe własne lub połączone z kredytem na 
dokończenie kanalizacji . Z pismem tym radni zostali zapoznani przez Przewodniczącą 
Komisji Oświaty na wspólnym posiedzeniu Komisji, tak że wszyscy treść dobrze znają. 
 Ponadto do Rady Gminy wpłynęło pismo Pana Adama Zgódki zamieszkałego Mińsk 
Mazowiecki, który zwraca się z zapytaniem czy budynek skupu mleka w miejscowości 
Posiadały będzie wystawiony na sprzedaż bo jako bezpośredni sąsiad jest zainteresowany 
zakupem tej nieruchomości. 
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 Do wiadomości Rady Gminy wpłynęło pismo Pana Włodzimierza Zatorskiego 
zamieszkałego Wólka Wiciejowska 7, który zwraca się imiennie do Pana Wójta o udzieleniu 
mu informacji dotyczącej spornej działki z hydrantem położonej w Wólce Wiciejowskiej.  
 Ponadto drugie pismo Państwa Zatorskich wnoszące o rozważenie przez Radę Gminy 
i Pana Wójta podłączenia wody z hydrantu do wszystkich domów mieszkalnych w Wólce 
Wiciejowskiej ewentualnie drugi wariant – odłączenie dopływu wody z hydrantu do budynku 
mieszkalnego małżeństwa Okrzeja. 
Są tu również pisma kierowane do Pana Wójta, które w tym pakiecie zostały podłączone. 
  Wpłynął też wniosek Komisji Oświaty Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
wypracowany na posiedzeniu w dniu 18 lutego w sprawie poprawienia bezpieczeństwa w 
Cegłowie i okolicach. Komisja wnioskuje aby wniosek ten został poddany pod głosowanie a 
dotyczy on skierowania pisma do Komisariatu Policji w Mrozach aby zwiększyć 
częstotliwość patroli policyjnych w godzinach wieczornych i nocnych w naszej gminnej 
miejscowości. Wiąże się to z przejawami wandalizmu, kradzieży i pobicia z udziałem 
nieletnich i młodocianych w Cegłowie. Zachowania te budzą niepokój mieszkańców. 
Rozumiem, że państwo radni są za przyjęciem tego wniosku i skierowaniem  pisma do 
Komisariatu  Policji w Mrozach. W związku z tym proszę o podniesienie ręki do góry. 
Wniosek został przegłosowany i przyjęty jednogłośnie 13 głosami – za. Głosowało 13 osób. 
Przewodniczący Rady Gminy – Do państwa radnych i sołtysów mam pytanie – czy jesteśmy 
w stanie wystawić drużynę piłki siatkowej reprezentującej naszą gminę? Jeżeli tak, to po 
zakończeniu sesji prosilibyśmy chętnych o zgłoszenie się. Nie byliśmy na spotkaniu 
organizacyjnym ale organizatorzy zapewniają, że jeżeli skład się zmieni to włączą nas do 
rozgrywek. Ze spraw bieżących to by było tyle. 
 
Ad. pkt. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy -  Rozumiem, ze państwo radni zapoznali się z protokołem z 
ostatniej XIV sesji Rady Gminy. 
Kto z państwa radnych chce zgłosić uwagi do protokołu, proszę o zabranie głosu. 
Nie widzę. Nie słyszę. W związku z tym – kto z państwa radnych jest za przyjęciem 
protokołu z XIV sesji Rady Gminy, proszę o podniesienie ręki do góry. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem ? 
      12 osób - za 
      1 osoba - przeciw 
      wstrzymujących głosów nie było 
Protokół z XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Ad. pkt. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy - W związku z tym, że zostały wyczerpane wszystkie punkty 
dzisiejszych obrad zamykam XV sesję Rady Gminy i dziękuje państwu za wytrwałość. 
 
Protokołowała: E. Karmasz 
Sesja została zakończona o godz. 1845.  
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
        (-) mgr Marek Walecki 


